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(...) Hannę Dąbrowską. Witam Przewodniczących Zarządów Osiedla, Sołtysów. Witam pracowników 
Urzędu Miejskiego, Instytucji Kulturalnych, Oświatowych. Bardzo serdecznie witam mieszkańców 
Łomianek. Jednocześnie informuję, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym, 
obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. W związku z 
RODO udział w sesji Rady Miejskiej w Łomiankach wiąże się z przetwarzaniem danych osobowych w 
zakresie wizerunku lub głosu w przypadku wystąpień publicznych. Pełny tekst klauzuli informacyjnej 
znajduje się na drzwiach wejściowych auli widowiskowej. Otwieram II sesję Rady Miejskiej w 
Łomiankach IX kadencji. Przedstawię Państwu porządek obrad dzisiejszej sesji. Przed porządkiem 
obrad, przepraszam, bo to jest ważne. Poinformuję jeszcze Państwa, że do Biura Rady i w dniu 
dzisiejszym wpłynęły trzy informacje na temat zawiązania klubu radnych w Radzie Miejskiej Łomianki. 
Pierwsza informacja. Zgodnie z §24 pkt 1 Statutu Gminy Łomianki, informuję o założeniu klubu 
radnych pod nazwą Hala Łomianki w składzie Pani radna Cłapińska, Przewodnicząca Klubu, Pan radny 
Grzegorz Lenart, Pan Paweł Stasiak, Pan Tomasz Dąbrowski. Na podstawie art. 23 ustawy o 
samorządzie gminnym z dnia 8 marca 90. roku informuję, że w dniu 15 maja 24. roku został 
utworzony klub radnych o nazwie KWW Tomasza Dąbrowskiego w składzie radny Cezary Astro 
przewodniczący klubu, radna Maria Zalewska, członek klubu, radny Damian Sokołowski, członek 
klubu, radny Marcin Kolwas, członek klubu, radny Wojciech Moryciński, członek klubu. Informuję, że 
na podstawie art. 24 Statutu Gminy Łomianki powołany został Klub Radnych Łomianki to My. W skład 
klubu wchodzą Jarosław Białobrzeski, Przewodniczący Klubu, radny Mateusz Krogulec, radny Marek 
Zielski. Przedstawię porządek dzisiejszej sesji. Punkt pierwszy, otwarcie sesji. Punkt drugi, rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego dla Burmistrza Łomianek, Pana 
Tomasza Dąbrowskiego. Punkt trzeci. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łomiankach, ustalenia przedmiotu działania zadań i składu osobowego 
oraz wyboru przewodniczącego. Punkt czwarty. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łomiankach. Ustalenia przedmiotu działania zadań 
i składu osobowego oraz wyboru przewodniczącego. Punkt piąty. Rozpatrzenie projektu uchwały w 
sprawie powołania Stałej Komisji Budżetowej Rady Miejskiej w Łomiankach, ustalenia przedmiotu 
działania zadań i składu osobowego oraz wyboru przewodniczącego. Punkt szósty, rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie powołania Stałej Komisji Społecznej Rady Miejskiej w Łomiankach, 
ustalenia przedmiotu działania zadań i składu osobowego oraz wyboru przewodniczącego. Punkt 
siódmy. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Stałej Komisji Technicznej Rady Miejskiej w 
Łomiankach, ustalenia przedmiotu działania zadań i składu osobowego oraz wyboru 
przewodniczącego. Punkt ósmy, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Stałej Komisji 
Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Łomiankach, ustalenia przedmiotu działania zadań i składu 
osobowego oraz wyboru przewodniczącego. Punkt dziewiąty, rozpatrzenie projektu uchwały w 
sprawie powołania Stałej Komisji Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego Rady Miejskiej w 
Łomiankach, ustalenia przedmiotu działania zadań i składu osobowego oraz wyboru 
przewodniczącego. Punkt dziesiąty, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania doraźnej 
Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Łomiankach, ustalenia przedmiotu działania zadań i składu 
osobowego oraz wyboru przewodniczącego. Punkt jedenasty, rozpatrzenie projektu uchwały w 
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na lata 24-35. Punkt 12. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie budżetowej gminy Łomianki na rok 2024. 
Punkt 13 Przedstawienie sprawozdania Przewodniczącego Rady i burmistrza z działalności między 
sesjami. Punkt 14. Wnioski i zapytania mieszkańców. Punkt 15. Wolne wnioski radnych. Punkt 16. 
Zamknięcie obrad. Bardzo proszę. Kto z Państwa radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu, w 
sprawie porządku obrad? Nie widzę, dziękuję. Przepraszam bardzo. Pan radny Krzysztof Wawer, 



bardzo proszę.  
Kolejny mówca 
- Dzień dobry Państwu, Szanowna Rado, Szanowny Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Szanowni 
Mieszkańcy. Do porządku obrad chciałbym, zabiorę głos mówiąc o tym, że chciałbym zdjąć z porządku 
obrad następne uchwały. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetowej, 
rozpatrzenie uchwały projektu w sprawie powołania Stałej Komisji Społecznej, Komisji Technicznej. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Stałej Komisji Bezpieczeństwa, Komisji Planowania i Komisji 
Statutowej. Proszę Państwa, uzasadniam to tym, ponieważ Szanowni Radni i nawet nowi, nowi radni, 
którzy nie wiedzą mamy nowy statut. A w statucie jest powiedziane, że wewnętrzną strukturę 
organizacyjną rady tworzą przewodniczący, dalej Komisja Rewizyjna, która wynika to z ustawy. 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, która też jest, z ustawy jest obowiązkiem powołania. I punkt w §21 
statutu jest napisane: komisje stałe i doraźne powołane odrębną uchwałą rady. Ponieważ stary statut 
się skończył, to proszę Państwa nie mamy Stałych Komisji powołanych. Bardzo bym prosił Pana 
Przewodniczącego po prostu, żeby zwołał radę i żebyśmy ustalili te komisje, nazwę tych komisji i też 
zadania tych Komisji Stałych, bo na razie te uchwały, projekty uchwał są podjęte ze starego statutu. 
Na razie w nowym statucie nie mamy takich komisji, więc bardzo bym prosił Państwa radnych o 
zastanowienie się i poproszenie Pana Przewodniczącego, żeby po prostu zdjąć te uchwały z sesji, a 
przeprowadzić spotkanie z naszymi nowo i byłymi radnymi na ten temat, żeby ustalić jakie komisje, 
jaka nazwa tych komisji będzie i jakie zadania będą przydzielone do tych komisji, nad czym będą 
pracować te komisje. Więc uważam, że to jest takie słuszne, bo mamy nowy statut i bardzo bym prosił 
o przychylność. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Proszę Panie Mecenasie.  
Kolejny mówca 
- Dzień dobry Państwu, witam serdecznie. Szanowni Państwo, znaczy z punktu widzenia powoływania 
stałych bądź doraźnych komisji rady, to zmiana statutu nie ma najmniejszego znaczenia. §45 aktualnie 
obowiązującego statutu daje Państwu jako radnym prawo powoływania takichże komisji. Oczywiście 
czy je nazwiecie w ten czy w inny sposób, czy określicie w taki czy w inny sposób zakres działania 
tychże komisji, to jest uprawnienie Państwa radnych. To co Państwo otrzymaliście z materiałami, to 
jak rozumiem jest to propozycja zapewne także wzorcowana na długoletniej praktyce funkcjonującej 
w tymże samorządzie. Ona wcześniej była bardziej sformalizowana na gruncie poprzedniego statutu, 
natomiast jak najbardziej to rozwiązanie formalno-prawne jest prawidłowe. Macie Państwo 
obowiązek posiadać dwie komisje, tak jak zresztą Pan radny tu słusznie wskazał. Co do wszystkich 
pozostałych komisji to jest Państwa uprawnienie. Różnie, różne samorządy tytułują, nazywają, różnie 
określają zakres merytoryczny tych komisji. Natomiast taka propozycja, którą Państwo otrzymaliście w 
aspekcie formalno-prawnym to co do czego mogę się opowiedzieć to jest jak najbardziej rozwiązanie 
poprawne. Natomiast oczywiście Pan radny ma prawo złożyć wniosek o zdjęcie z porządku obrad i to 
jest jego uprawnienie.  
Kolejny mówca 
- Rozumiem Panie radny, że jest to wniosek formalny, tak? Bardzo proszę Biuro Rady o przygotowanie 
wniosku formalnego Pana Radnego Wiceprzewodniczącego Krzysztofa Wawra. Wawer, przepraszam. 
Bardzo proszę Szanowni Państwo, głosujemy wniosek formalny radnego Krzysztofa Wawra o zdjęcie z 
porządku obrad punktu piątego, szóstego, siódmego, ósmego, dziewiątego i dziesiątego. Proszę do 
protokołu powiedzieć czy jest Pan za, przeciw, czy się wstrzymał? Wynik głosowania wniosku 
formalnego. 7 osób za, 13 przeciw, 0 wstrzymało się, brak głosu, 0 brak głosu. Wniosek formalny Pana 
radnego Krzysztofa Wawra nie przeszedł. Przystępujemy proszę Państwa do realizacji porządku 
dzisiejszego, rozpatrzenie projektów uchwał. Przechodzimy do punktu drugiego. Rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego dla Burmistrza Łomianek, Pana 



Tomasza Dąbrowskiego. Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego punktu? 
Bardzo proszę. Bardzo proszę Pan radny Piotr Rusiecki.  
Kolejny mówca 
- Tak, witam, dzień dobry Państwu bardzo serdecznie. Chciałbym zabrać właśnie w tym zakresie swój 
głos. Uważam, że burmistrz powinien bardzo dobrze zarabiać. Jeżeli to jest nie maksymalne 
wynagrodzenie, to uważam, że powinno to być wynagrodzenie maksymalne. Oczekiwania w stosunku 
do tej kadencji są bardzo duże. Pracy jest bardzo dużo do wykonania. Działań i zadań jest bardzo dużo 
do zrobienia w tej kadencji i burmistrz dlatego powinien zarabiać maksymalną możliwą kwotę i o to 
wnioskuję. Jeżeli nie ma maksymalnej, no to zostawmy tak jak jest, ale generalnie wiadomo, że no 
organ wykonawczy, czyli jeden z dwóch organów samorządowych, no na nim spoczywa tutaj cały 
zakres obowiązków pracy i ta praca będzie oczywiście Pewnie za jakiś czas rozliczana przez 
mieszkańców. Ale na chwilę obecną uważam, że powinniśmy dać tutaj absolutnie burmistrzowi szansę 
do tego, żeby rzeczywiście mógł dostawać godne wynagrodzenie, żeby takich sytuacji, jak w historii 
bywały więcej nie było. No to tylko tyle. Dziękuję bardzo.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Kto jeszcze z Państwa radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 
Dziękuję bardzo. Przechodzimy do głosowania. Szanowni Państwo, projekt uchwały w sprawie 
ustalenia wynagrodzenia miesięcznego dla Burmistrza Łomianek, Pana Tomasza Dąbrowskiego. Na 
podstawie art. 18 ust. 2 pkt 2 ustawy z dnia 8 marca 90. roku o samorządzie gminnym oraz art. 8 ust. 
2, art. 36 ust. 3, art. 37 ust. 4 ustawy z dnia 21 listopada 2008 roku o pracownikach samorządowych, 
w związku z rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 25 października 21. roku w sprawie 
wynagrodzenia pracowników samorządowych. Rada Miejska w Łomiankach uchwala co następuje. §1, 
pkt 1. Ustala miesięczne wynagrodzenie Burmistrza Łomianek, Pana Tomasza Dąbrowskiego w 
następującej wysokości. Płaca zasadnicza 10430 zł bru o, dodatek funkcyjny 3380 zł bru o, dodatek 
stażowy 20% 2086 zł bru o. Dodatek specjalny 30% 4143 zł bru o. Razem 20039 bru o. Punkt drugi. 
Ponadto burmistrzowi zgodnie z właściwymi przepisami przysługują nagroda jubileuszowa i 
dodatkowe wynagrodzenie roczne. §2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady 
Miejskiej. §3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązującą od 7 maja 2024 roku. 
Bardzo proszę o głosowanie. Dziękuję bardzo. Projekt uchwały został przyjęty 20 głosami za, zero 
przeciw, jedna osoba wstrzymała się. Dziękuję bardzo. Proszę bardzo Pan Burmistrz Łomianek Tomasz 
Dąbrowski.  
Kolejny mówca 
- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Bardzo dziękuję za uchwalenie mojego wynagrodzenia. 
Dziękuję bardzo.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Przechodzimy do punktu trzeciego. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łomiankach, ustalenia przedmiotu działania zadań 
składu osobowego oraz wyboru przewodniczącego. Bardzo proszę Szanowni Państwo Radni. Może 
rozpoczniemy od tego, od propozycji składu osobowego, ile osób Państwo radni życzą sobie, aby ta 
komisja liczyła. Bardzo proszę. Bardzo proszę Pan radny Cezary Astrau w pierwszej kolejności, 
następny Krzysztof Wawer. Bardzo proszę.  
Kolejny mówca 
- Chciałbym złożyć wniosek formalny o skład liczebny pięcioosobowy Komisji Rewizyjnej.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Panie Mecenasie, najpierw wniosek formalny? Bardzo proszę Pan radny Krzysztof 
Wawer.  
Kolejny mówca 
- Szanowna Rado, w statucie jest napisane, że Komisja Rewizyjna jest od trzech do siedmiu osób, więc 



zgłaszam wniosek formalny siedem osób.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo, bardzo proszę przygotować wniosek formalny w pierwszej kolejności radnego 
Cezarego Astrau. Bardzo proszę. Głosujemy wniosek formalny radnego Cezarego Astrau w sprawie 
liczebności Komisji Rewizyjnej. Dziękuję bardzo. Siedemnaście osób za, dwie osoby przeciw, dwie 
osoby się wstrzymały. Wniosek radnego Cezarego Astrau przeszedł. Rozumiem Panie Mecenasie, że 
wniosek formalny radnego Krzysztofa Wawra jest bezprzedmiotowy. Dziękuję bardzo. Kolejna moja 
prośba. Pytanie, proszę bardzo o zgłaszanie kandydatów do komisji na członków Komisji Rewizyjnej. 
Bardzo proszę. Bardzo proszę radny Cezary Astrau, następnie radna Magdalena Cłapińska, radny 
Krzysztof Wawer i radna Wanda Kuczera. Bardzo proszę Pan radny Cezary Astrau.  
Kolejny mówca 
- Proponuję Pana Marcina Kolwasa, Pana Eliasza Grubińskiego i Pana Mateusza Krogulca.  
Kolejny mówca 
- Bardzo proszę Pani radna Magdalena Cłapińska.  
Kolejny mówca 
- Dzień dobry Szanowni Państwo. Do Komisji Rewizyjnej zgłaszam radnego Tomasza Dąbrowskiego.  
Kolejny mówca 
- Bardzo proszę radny Krzysztof Wawer.  
Kolejny mówca 
- Zgłaszam do Komisji Rewizyjnej Pana Piotra Rusieckiego i jednego, to jest jeden członek naszego 
klubu, który z ustawy wynika, że członkowie z klubu mają pierwszeństwo być w tej Komisji Rewizyjnej. 
Bardzo proszę. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
- Potwierdzę, żeby nie było błędu, Pan radny Cezary Astrau, Pan radny Marcin Kolwas, radny Eliasz 
Grupiński, radny Mateusz Krogulec, radny Tomasz Dąbrowski i radny Piotr Rusiecki. Czyli jest pięć 
miejsc, pięciu kandydatów rozumiem, jeżeli nie usłyszę sprzeciwu, że możemy przegłosować to 
blokiem wszystkich kandydatów na członków Komisji Rewizyjnej razem. Tak? Wyrażają Państwo radni 
zgodę. Bardzo serdecznie dziękuję. Bardzo proszę o przygotowanie głosowania w sprawie członków 
Komisji Rewizyjnej. Bardzo proszę Państwa radnych o głosowanie w sprawie wyboru na członka 
Komisji Rewizyjnej, radnego Marcina Kolwasa, radnego Eliasza Grubińskiego, radnego Mateusza 
Krogulca, radnego Tomasza Dąbrowskiego i radnego Piotra Rusieckiego. Bardzo proszę. Dziękuję 
bardzo. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Szanowni Państwo, bardzo proszę o wskazanie 
Kandydata na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej spośród członków tejże komisji, których przed 
chwilą wybraliśmy. Chciałbym jeszcze jednocześnie podkreślić, że przewodniczącego wybiera cała 
Rada Miejska. Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
Bardzo proszę, Pan radny Cezary Astrau.  
Kolejny mówca 
- Zgłaszam Pana Marcina Kolwasa.  
Kolejny mówca 
- Bardzo proszę. Czy ktoś jeszcze chce zgłosić kandydata na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej? Nie 
widzę. Dziękuję. Bardzo proszę Biuro Rady o przygotowanie głosowania. Bardzo proszę o 
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Łomiankach, radnego Marcina Kolwasa. Bardzo proszę. Dziękuję bardzo. Dwadzieścia 
osób za, zero przeciw, jedna osoba wstrzymała się. Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został Pan 
radny Marcin Kolwas. Szanowni Państwo, odczytam projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łomiankach, ustalenia przedmiotu działania, zadań i składu osobowego 
oraz wyboru przewodniczącego. Na podstawie art. 18a ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 90. roku o 
samorządzie gminnym oraz §46 ust. 1, 2, 3 i 4 Statutu Gminy Łomianki stanowiącego załącznik numer 



1 do uchwały numer 86/604/2023 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 26 października 2023 roku, 
Rada Miejska w Łomiankach uchwala co następuje. §1. Rada Miejska powołuje Komisję Rewizyjną 
działającą w zakresie kontroli burmistrza, gminnych jednostek organizacyjnych oraz jednostek 
pomocniczych gminy. §2. W skład Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łomiankach wchodzą radni: 
Marcin Kolwas, Eliasz Grubiński, Mateusz Krogulec, Tomasz Dąbrowski, Piotr Rusiecki. §3. Na 
stanowisko Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rada Miejska w Łomiankach wybiera radnego 
Marcina Kolwasa. §4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Bardzo proszę. Bardzo proszę o 
przygotowanie głosowania. Bardzo proszę Państwa radnych o głosowanie. Dziękuję bardzo Państwu 
radnym. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy do punktu czwartego. Rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 
Łomiankach, ustalenia przedmiotu działania, zadań i składu osobowego oraz wyboru 
przewodniczącego. Szanowni Państwo, ta sama procedura. Bardzo proszę o zgłaszanie propozycji ile 
komisja ma liczyć członków. Bardzo proszę, pan Radny Krzysztof Wawer.  
Kolejny mówca 
- Zgłaszam siedmiu członków do komisji.  
Kolejny mówca 
- Bardzo proszę, Pan radny Cezary Astrau.  
Kolejny mówca 
- Składam wniosek o pięcioosobowy skład komisji.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Bardzo proszę o przygotowanie wniosku formalnego Pana radnego Krzysztofa 
Wawra w pierwszej kolejności. Bardzo proszę Państwa radnych o głosowanie. Dziękuję bardzo. Trzy 
osoby za, 14 przeciw, 4 osoby wstrzymujące się. Wniosek radnego Krzysztofa Wawra nie uzyskał 
większości. Bardzo proszę o przygotowanie wniosku formalnego radnego Cezarego Astrau. Już jest 
przygotowany. Bardzo proszę o głosowanie. Dziękuję bardzo. Siedemnaście osób za, jedna osoba 
przeciw, trzy osoby wstrzymujące się. Wniosek radnego Cezarego Astrau uzyskał większość. Bardzo 
proszę Państwa radnych o zgłaszanie kandydatów do pracy w Komisji Skarg i Wniosków w liczbie 
kandydatów. Skład został ustalony pięcioosobowy. Bardzo proszę, radny Krzysztof Wawer.  
Kolejny mówca 
- Zgłaszam do komisji Panią radną Wandę Kuczerę i chciałbym powiedzieć, że przedstawiciele 
wszystkich klubów mają pierwszeństwo. Dziękuję. Z ustawy to wynika.  
Kolejny mówca 
- Bardzo proszę Pan radny Cezary Astrau.  
Kolejny mówca 
- Zgłaszam Pana Jarka Białobrzeskiego, Pana Eliasza Grubińskiego i Pana Wojciecha Morycińskiego.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Pani radna Cłapińska.  
Kolejny mówca 
- Szanowni Państwo, zgłaszam do tej komisji radnego Grzegorza Lenarta.  
Kolejny mówca 
- Ja przeoczyłem, przyznaję się bez bicia. Nasza druga sesja, jednego pytania do Państwa. Ale w 
związku z tym, że nikt nie protestował wcześniej, ale teraz i jest zgoda, ale teraz zapytam, czy osoby, 
które zostały zgłoszone, Pan Jarosław Białobrzeski, Eliasz Grubiński, Wojciech Moryciński, Wanda 
Kuczera, Grzegorz Lenart wyrażają zgodę do pracy w tejże komisji? Bardzo proszę, od Pana Wojciecha 
widziałem. Pan Jarosław, Pan Eliasz, Pani Wanda Kuczera i Pan radny Grzegorz Lenart.  
Kolejny mówca 
- Również wyrażam.  
Kolejny mówca 



- Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, jest pięciu kandydatów, więc jeżeli nie usłyszę sprzeciwu, 
rozumiem, że możemy głosować wszystkich razem. Nie widzę. Dziękuję pięknie. Bardzo proszę Biuro 
Rady o przygotowanie głosowania. Bardzo proszę Państwa radnych o głosowanie. Dziękuję bardzo. 
Uchwała, nie uchwała. Kandydaci na członków Komisji Skargi i Wniosków zostali przyjęci jednogłośnie. 
Dziękuję bardzo i bardzo proszę Państwa radnych o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego tejże 
komisji. Bardzo proszę, radny Cezary Astrau.  
Kolejny mówca 
- Chciałbym zgłosić Pana Jarka Białobrzeskiego.  
Kolejny mówca 
- Czy Pan radny Jarosław Białobrzeski wyraża zgodę?  
Kolejny mówca 
- Wyrażam zgodę.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze z Państwa chciałby zgłosić kandydata na Przewodniczącego Komisji 
Skarg i Wniosków? Nie widzę. Bardzo proszę Biuro Rady o przygotowanie głosowania. Bardzo proszę 
Państwa radnych o głosowanie. Dziękuję bardzo. 20 osób za, zero przeciw, jedna osoba wstrzymująca 
się. Pan Jarosław Białobrzeski, radny został Przewodniczącym Komisji Skarg i Wniosków. Szanowni 
Państwo, odczytam projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miejskiej w Łomiankach, ustalenia przedmiotu działania zadań składu osobowego oraz wyboru 
przewodniczącego. Na podstawie art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 90. roku o samorządzie 
gminnym oraz §56 ust. 1, 2 i 3 Statutu Gminy Łomianki stanowiącego załącznik numer 1 do uchwały 
numer 86/604/2023 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 26 października 2023 roku. Rada Miejska w 
Łomiankach uchwala co następuje. §1. Rada Miejska powołuje Komisję Skarg, Wniosków i Petycji w 
celu rozpatrywania skarg, wniosków i petycji składanych do rady i należących do jej właściwości na 
zasadach i w trybie określonym ustawami. §2. W skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miejskiej w Łomiankach wchodzą radni Jarosław Białobrzeski, Eliasz Grubiński, Wojciech Moryciński, 
Wanda Kuczera, Grzegorz Lenart. §3. Na stanowisko Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji Rada Miejska w Łomiankach wybiera radnego Jarosława Białobrzeskiego. §4. Uchwała wchodzi 
w życie z dniem podjęcia. Bardzo proszę Państwa radnych o głosowanie. Dziękuję bardzo. Uchwała 
została przyjęta jednogłośnie. Szanowni Państwo, przechodzimy do punktu piątego. Rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie powołania Stałej Komisji Budżetowej Rady Miejskiej w Łomiankach, 
ustalenia przedmiotu działania, zadań składu osobowego oraz wyboru przewodniczącego. Bardzo 
proszę Szanowni Państwo Radni, jaką ilość Państwo widzą, ilość członków widzą w Komisji 
Budżetowej? Bardzo proszę o propozycje. Pan radny Cezary Astrau, następny radny Krzysztof Wawer.  
Kolejny mówca 
- Proponuję trzyosobowy skład komisji.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo, bardzo proszę radny Krzysztof Wawer.  
Kolejny mówca 
- Proponuję pięcioosobowy skład Komisji Budżetowej. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Biuro Rady o przygotowanie w pierwszej kolejności wniosku 
formalnego radnego Cezarego Astrau. Bardzo proszę Państwa radnych o głosowanie wniosku radnego 
Cezarego Astrau. 3-osobowy skład. 14 osób za, 7 przeciw, 0 wstrzymujących się. Dziękuję bardzo. 
Rozumiem Panie Mecenasie, że wniosek radnego Krzysztofa Wawra jest bezzasadny. Dziękuję bardzo, 
bardzo proszę Państwa radnych o zgłaszanie kandydatów do pracy w Komisji Budżetowej.  
Kolejny mówca 
- Przepraszam Panie Przewodniczący. To jest błąd chyba, bo głosowaliśmy już Komisję Skarg, 



Wniosków, teraz Budżetowa.  
Kolejny mówca 
- Przepraszam bardzo, przejęzyczenie Komisji Budżetowej.  
Kolejny mówca 
- Ale tak jest napisane na głosowaniu. Dobrze jest?  
Kolejny mówca 
- Komisji, jest dobrze.  
Kolejny mówca 
- Teraz jest dobrze.  
Kolejny mówca 
- Ok. Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatów do Komisji Budżetowej. Pan radny Damian Sokołowski.  
Kolejny mówca 
- Ja rezygnuję z głosu, bo kliknąłem, bo chciałem zgłosić tą.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Pan radny Piotr Rusiecki.  
Kolejny mówca 
- Ja chciałem zgłosić do Komisji Budżetowej Pana Krzysztofa Wawra.  
Kolejny mówca 
- Pan radny Cezary Astrau.  
Kolejny mówca 
- Ja chciałbym zgłosić do Komisji Budżetowej Pana Marcina Kolwasa, Panią Marię Zalewską i Panią 
Małgorzatę Żebrowską-Piotrak.  
Kolejny mówca 
- Skład Komisji Budżetowej został ustalony na trzech członków, zgłoszonych zostało czterech. 
Rozumiem Panie Mecenasie, że każdego kandydata do Komisji Budżetowej będziemy głosować 
indywidualnie. I tak, i pytam, dziękuję za podpowiedź. Czy osoby, które zostały zgłoszone do Komisji 
Budżetowej wyrażają zgodę? Pan radny Krzysztof Wawer.  
Kolejny mówca 
- Tak, wyrażam zgodę.  
Kolejny mówca 
- Pan radny Marcin Kolwas. [niesłyszalne]. Pani radna Maria Zalewska.  
Kolejny mówca 
- Tak, wyrażam zgodę.  
Kolejny mówca 
- I Pani radna Małgorzata Żebrowska-Piotrak. [niesłyszalne]. Dziękuję bardzo, czyli głosujemy po kolei 
zgodnie ze zgłoszeniem. Bardzo proszę, w pierwszej kolejności kandydat do Komisji Budżetowej, Pan 
radny Krzysztof Wawer. Proszę przygotować głosowanie. Bardzo proszę Państwa radnych o głosowanie 
wyboru na członka Komisji Budżetowej Rady Miejskiej w Łomiankach radnego Krzysztofa Wawra 
zgłoszonego przez radnego Piotra Rusieckiego. Bardzo proszę. Dziękuję bardzo. Siedem osób za, 
dwanaście przeciw, dwie osoby wstrzymały się. Pan radny Krzysztof Wawer nie uzyskał większości. 
Bardzo proszę o przygotowanie głosowania. Pan radny Marcin Kolwas. Głosowanie w sprawie wyboru 
na członka Komisji Budżetowej Rady Miejskiej w Łomiankach radnego Marcina Kolwas zgłoszonego 
przez radnego Cezarego Astrau. Bardzo proszę o głosowanie. Dziękuję bardzo. 14 osób za, dwie 
przeciw, pięć osób wstrzymujących się. Dziękuję bardzo. Bardzo proszę o przygotowanie kandydata na 
członka komisji, Panią radną Marię Zalewską. W sprawie wyboru, a już wszyscy głosują, okej. 19 osób 
za, 0 przeciw, 2 osoby wstrzymujące się. Dziękuję bardzo i bardzo proszę o głosowanie. Kandydatka 
Pani radna Małgorzata Żebrowska-Piotrak. Dziękuję bardzo. 19 osób za, jedna przeciw, jedna osoba 
wstrzymująca się. Gratuluję wyboru członkom Komisji Budżetowej i bardzo proszę Szanownych 



Państwa Radnych o zgłaszanie kandydata na Przewodniczącego Komisji Budżetowej spośród trzech 
członków, których przed chwilą wybraliśmy do pracy w komisji i przypominam, że nad wyborem 
Przewodniczącego Komisji Budżetowej głosuje cała Rada Miejska. Bardzo proszę. Bardzo proszę radny 
Cezary Astrau.  
Kolejny mówca 
- Chciałbym zgłosić radnego Marcina Kolwas.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa jeszcze ma kandydata na komisję, na przewodniczącego Komisji 
Budżetowej? Dziękuję bardzo, nie widzę. Bardzo proszę Biuro Rady o przygotowanie głosowania. I czy 
Pan radny Marcin Kolwas wyraża zgodę? Dziękuję bardzo. Bardzo proszę o głosowanie w sprawie 
wyboru Przewodniczącego Komisji Budżetowej Rady Miejskiej w Łomiankach radnego Marcina 
Kolwas. Bardzo proszę. Dziękuję bardzo. 13 głosów za, 0 przeciw, 8 osób wstrzymujących się. 
Gratuluję Panu Przewodniczącemu. Odczytam Państwu projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 
Budżetowej Rady Miejskiej w Łomiankach, ustalenia przedmiotu działania zadań, składu osobowego 
oraz wyboru przewodniczącego. Na podstawie art. 21 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o 
samorządzie gminnym oraz §45, ust. 1, 2 i 4 Statutu Gminy Łomianki stanowiącego załącznik numer 1 
do uchwały numer 86/604/2023 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 26 października 23. roku, Rada 
Miejska w Łomiankach uchwala co następuje. §1. Rada Miejska powołuje Stałą Komisję Budżetową 
działającą w zakresie opiniowania i oceny budżetu gmin. §2. W skład Komisji Stałej Budżetowej Rady 
Miejskiej w Łomiankach wchodzą radni Marcin Kolwas, Maria Zalewska, Małgorzata Żebrowska-
Piotrak. §3. Na stanowisko stałej, na stanowisko Przewodniczącego Komisji Budżetowej Rada Miejska 
w Łomiankach wybiera radnego Marcina Kolwas. §4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
Bardzo proszę Państwa radnych o głosowanie. Dziękuję bardzo. 20 osób za, 0 osób przeciw, jedna 
osoba wstrzymująca się. Projekt uchwały został przyjęty. Dziękuję bardzo. Przechodzimy do punktu 
szóstego. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Stałej Komisji Społecznej Rady 
Miejskiej w Łomiankach, ustalenia przedmiotu działania zadań, składu osobowego oraz wyboru 
przewodniczącego. Szanowni Państwo ta sama procedura. Bardzo proszę o propozycje w sprawie 
ilości członków pracujących w Komisji Społecznej. Bardzo proszę, w pierwszej kolejności radny Cezary 
Astrau. Zniknął mi radny Stasiak, wycofał się.  
Kolejny mówca 
- Proponuję pięcioosobowy skład komisji.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo i bardzo proszę. Też mi radny zniknął, więc bardzo proszę o przygotowanie wniosku 
formalnego radnego Cezarego Astrau określającego pięcioosobowy skład komisji. I bardzo proszę 
Państwa o głosowanie. Dziękuję bardzo. Dwadzieścia osób za, zero przeciw, jedna osoba 
wstrzymująca się. Dziękuję bardzo, bardzo proszę o zgłaszanie kandydatów do pracy w Komisji 
Społecznej. Bardzo proszę, radny Cezary Astrau.  
Kolejny mówca 
- Chciałbym zgłosić radnego Wojciecha Morycińskiego, radną Joannę Zabłocka-Łudzeń, radnego 
Mateusza Krogulca, radną Elżbietę Kapuściarek.  
Kolejny mówca 
- Jeszcze raz mogę Panie radny?  
Kolejny mówca 
- Pana Wojciecha Morycińskiego, Panią Joannę Zabłocką-Łudzeń, Pana Mateusza Krogulca i Panią 
Elżbietę Kapuściarek.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo, bardzo proszę Pan radny Paweł Stasiak.  
Kolejny mówca 



- Szanowni Państwo, chciałbym zgłosić do tej komisji Panią Radną Magdalenę Cłapińską. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
- Bardzo proszę Pan Piotr Rusiecki już. Bardzo proszę, czy Pan radny Wojciech Moryciński wyraża 
zgodę?  
Kolejny mówca 
- No jeszcze nie zgłosiłem. Czekam.  
Kolejny mówca 
- No właśnie pytałem się czy to. Tak, ja chciałem Wandę Kuczerę zgłosić jeszcze.  
Kolejny mówca 
- Bardzo proszę. Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, liczba członków Komisji Społecznej została przez 
Państwa ustalona na pięć osób, zgłoszonych jest sześć osób. Bardzo proszę Biuro Rady o 
przygotowanie imienne głosowania. W pierwszej kolejności Pan radny Wojciech Moryciński. 
Następnie Pani radna Joanna Zabłocka-Łudzeń. radny Mateusz Krogulec, radna Elżbieta Kapuściarek, 
radna Magdalena Cłapińska i radna Wanda Kuczera. Pana radnego Wojciecha Morycińskiego pytałem. 
Pani radna Zabłocka Łudzeń, czy wyraża zgodę?  
Kolejny mówca 
- Tak, wyrażam zgodę.  
Kolejny mówca 
- Pan radny Mateusz Krogulec.  
Kolejny mówca 
- Wyrażam zgodę.  
Kolejny mówca 
- Pani radna Elżbieta Kapuściarek. Pani radna Magdalena Cłapińska. I Pani radna Wanda Kuczera.  
Kolejny mówca 
- Wyrażam zgodę.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Bardzo proszę o głosowanie w sprawie wyboru na członka Komisji Społecznej Rady 
Miejskiej w Łomiankach radnego Wojciecha Morycińskiego zgłoszonego przez radnego Cezarego 
Astrau. Bardzo proszę. Bardzo proszę o głosowanie. Dziękuję bardzo. 16 głosów za, 4 przeciw, jedna 
osoba wstrzymująca się. Dziękuję bardzo. Bardzo proszę o przygotowanie głosowania, Pani radna 
Joanna Zabłocka-Łudzeń. Bardzo proszę o głosowanie. Dziękuję bardzo. Siedemnaście głosów za, zero 
przeciw, cztery osoby wstrzymujące się. Dziękuję bardzo. Kolejne głosowanie Pan radny Mateusz 
Krogulec. Bardzo proszę o głosowanie. Dziękuję bardzo. Siedemnaście głosów za, zero przeciw, cztery 
osoby wstrzymujące się. Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Pani radna Elżbieta Kapuściarek. Proszę o 
głosowanie. Dziękuję bardzo. 19 głosów za, 0 przeciw, 2 osoby wstrzymujące się. Dziękuję bardzo. 
Bardzo proszę Pani radna Magdalena Cłapińska. Proszę o głosowanie. 7 osób za, 10 przeciw, 4 osoby 
wstrzymujące się. Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Pani radna Wanda Kuczera. Dziękuję bardzo. 19 
osób za, 0 przeciw, 2 osoby wstrzymujące się. Członkami Komisji Społecznej zostali radni Wojciech 
Moryciński, Joanna Zabłocka-Łudzeń, Mateusz Krogulec, Elżbieta Kapuściarek i radna Wanda Kuczera. 
Gratuluję Państwu. Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Społecznej 
spośród członków przed chwilą wybranych. Bardzo proszę, radny Cezary Astrau.  
Kolejny mówca 
- Zgłaszam radnego Wojciecha Morycińskiego.  
Kolejny mówca 
- Czy ktoś jeszcze z Państwa radnych? Nie widzę. Dziękuję. Bardzo proszę Biuro Rady o przygotowanie 
głosowania. I czy radny Wojciech Moryciński wyraża zgodę? Coś mi to dzisiaj ucieka. Dziękuję bardzo 
Panie radny. Bardzo proszę Państwa radnych o głosowanie. Dziękuję bardzo. 16 osób za, jedna osoba 
przeciw, 4 osoby wstrzymujące się, gratuluję Panu Przewodniczącemu. Szanowni Państwo, projekt 



uchwały w sprawie powołania Stałej Komisji Społecznej Rady Miejskiej w Łomiankach, ustalenia 
przedmiotu działania, zadań i składu osobowego oraz wyboru przewodniczącego. Na podstawie art. 
21 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 90. roku o samorządzie gminnym oraz §45, ust. 1, 2 i 4 Statutu Gminy 
Łomianki stanowiącego załącznik numer jeden do uchwały numer 86/604/2023 Rady Miejskiej w 
Łomiankach z dnia 26 października 2023 roku, Rada Miejska w Łomiankach uchwala co następuje. §1. 
Rada Miejska powołuje Stałą Komisję Społeczną działającą w zakresie kultury, pomocy społecznej, 
sportu i rekreacji, zdrowia, ochrony środowiska, współpraca, współpracy z organami sołectw i osiedli, 
integracji i oświaty. §2. W skład Stałej Komisji Społecznej Rady Miejskiej w Łomiankach wchodzą radni 
Wojciech Moryciński, Joanna Zabłocka-Łudzeń, Mateusz Krogulec, Elżbieta Kapuściarek, Wanda 
Kuczera. §3. Na stanowisko Przewodniczącego Stałej Komisji Społecznej Rada Miejska w Łomiankach 
wybiera radnego Wojciecha Morycińskiego. §4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Bardzo 
proszę Państwa radnych o głosowanie. Dziękuję bardzo. 19 głosów za, jedna, jeden głos przeciw i 
jeden głos wstrzymujący się. Dziękuję bardzo. Przechodzimy do punktu siódmego. Rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie Stałej Komisji Technicznej Rady Miejskiej w Łomiankach, ustalenia 
przedmiotu działań zadań i składu osobowego oraz wyboru przewodniczącego. Bardzo proszę, ta 
sama procedura, o zgłaszanie liczby, ile Państwo widzą, jaki skład i jaka liczba w Komisji Technicznej. 
Bardzo proszę radny Cezary Astrau. Następnie radny Tomasz Dąbrowski.  
Kolejny mówca 
- Proponuję trzyosobowy skład komisji.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo, bardzo proszę radny Tomasz Dąbrowski.  
Kolejny mówca 
- Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. W związku z tym, że jak widać większa ilość 
radnych chce pracować w komisji, jak również nie wszystkie kluby znajdują się w Komisjach Stałych 
oraz z faktu, że każdy radny musi pracować w co najmniej jednej komisji i mam wrażenie, że tutaj 
szczególnie dwa kluby są pomijane i nie znajdują miejsca, nie znajduje się miejsca dla nich w 
komisjach. A wydaje mi się, że wszystkim nam zależy na tym, żeby radni, którzy chcą pracować w 
jakiejś komisji mogli tam w tej komisji pracować. W związku z czym zgłaszam wniosek o 
pięcioosobowy skład komisji.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Bardzo proszę o przygotowanie w pierwszej kolejności wniosku Pana radnego 
Cezarego Astrau. Bardzo proszę o głosowanie w sprawie powołania Komisji Technicznej Rady Miejskiej 
w Łomiankach w składzie trzyosobowym zgłoszonym przez radnego Cezarego Astrau. Dziękuję bardzo. 
9 głosów za, 7 przeciw, 5 osób wstrzymujących się. Wniosek został przyjęty. W związku z tym wniosku 
kolejnego nie głosujemy. Bardzo proszę Państwa radnych za zgłaszanie kandydatów do pracy w 
Komisji Technicznej. Bardzo proszę, radny Cezary Astrau.  
Kolejny mówca 
- Proponuję Pana radnego Kamila Kaczyńskiego, Pana radnego Damiana Sokołowskiego i Pana 
radnego Wojciecha Morycińskiego.  
Kolejny mówca 
- Bardzo proszę Pan radny Piotr Rusiecki.  
Kolejny mówca 
- Tak, chciałbym zgłosić Pana Krzysztofa Wawra na członka komisji.  
Kolejny mówca 
- Bardzo proszę radna Magdalena Cłapińska.  
Kolejny mówca 
- Zgłaszam radnego Pawła Stasiaka i też przypominam, że w każdej komisji musi być, każdy radny musi 
być w jakiejś komisji, więc po trzy, cztery komisje naprawdę trochę za dużo myślę dla jednego 



radnego. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo czy wyrażają zgodę na kandydowanie do pracy w Komisji 
Technicznej? Pan radny Kamil Kaczyński.  
Kolejny mówca 
- Tak, wyrażam zgodę.  
Kolejny mówca 
- Pan radny Damian Sokołowski.  
Kolejny mówca 
- Tak, wyrażam zgodę.  
Kolejny mówca 
- Pan Damian Wojciech Moryciński.  
Kolejny mówca 
- Tak, wyrażam zgodę.  
Kolejny mówca 
- Pan radny Krzysztof Wawer.  
Kolejny mówca 
- Tak, wyrażam zgodę.  
Kolejny mówca 
- Pan radny Paweł Stasiak. Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Biuro Rady o przygotowanie imiennego 
głosowania każdego z kandydatów rozpoczynając od radnego Kamila Kaczyńskiego. Szanowni 
Państwo, bardzo proszę o głosowanie. Dziękuję bardzo. 17 osób za, 0 przeciw, 4 osoby wstrzymujące 
się. Bardzo proszę kolejne głosowanie. Pan radny Damian Sokołowski. Bardzo proszę o głosowanie. 
Dziękuję bardzo. Siedemnaście osób za, jedna przeciw, trzy osoby wstrzymujące się. Dziękuję bardzo. 
Kolejny Pan radny Wojciech Moryciński. Bardzo proszę o głosowanie. Dwanaście osób za, sześć 
przeciw, trzy osoby wstrzymujące się. Dziękuję bardzo. Kolejny Pan radny Wawer. Bardzo proszę o 
głosowanie. Jest. Dziękuję bardzo. 10 osób za, 8 przeciw, 3 wstrzymujące się. I ostatnie głosowanie 
Pan radny Paweł Stasiak. Siedem osób za, 10 przeciw, 4 wstrzymujące się. I teraz bardzo proszę Biuro 
Rady o sprawdzenie kto uzyskał, trzy osoby z największą liczbą głosów. Czyli Pan radny Kamil 
Kaczyński, Damian Sokołowski, Wojciech Moryciński. Dziękuję bardzo i bardzo proszę o zgłaszanie 
kandydatów na Przewodniczącego Komisji Technicznej z osób, które uzyskały większość jako 
członkowie Komisji Technicznej. Bardzo proszę radny Cezary Astrau.  
Kolejny mówca 
- Chciałbym zgłosić Pana Kamila Kaczyńskiego.  
Kolejny mówca 
- Czy Pan radny Kamil Kaczyński wyraża zgodę?  
Kolejny mówca 
- Dziękuję za propozycję. Tak, wyrażam zgodę.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Nie widzę więcej kandydatów. Bardzo proszę o przygotowanie głosowania. Bardzo 
proszę Państwa radnych o głosowanie w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Technicznej Rady 
Miejskiej w Łomiankach, radnego Kamila Kaczyńskiego. Bardzo proszę o głosowanie Pana radnego 
Wawra Krzysztofa i Pana radnego Rusieckiego Piotra. Pan radny Wawer Krzysztof jest nieobecny. 
Bardzo proszę o podsumowanie głosowania i odnotowanie w protokole, że radny Wawer Krzysztof nie 
brał udziału. Dziękuję bardzo. 16 osób za, 0 przeciw, 4 osoby wstrzymujące się. Gratuluję 
Przewodniczącemu Komisji Technicznej, Panu radnemu Kamilowi Kaczyńskiemu. Szanowni Państwo, 
projekt uchwały w sprawie powołania Stałej Komisji Technicznej Rady Miejskiej w Łomiankach, 
ustalenia przedmiotu działania, zadań składu osobowego oraz wyboru przewodniczącego. Na 



podstawie art. 21 ust. 1 ustawy z 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym oraz §45, ust. 1, 2 i 4 
Statutu Gminy Łomianki stanowiącego załącznik numer jeden do uchwały numer 86/604/2023 Rady 
Miejskiej w Łomiankach z dnia 26 października 2023 roku, Rada Miejska w Łomiankach uchwala co 
następuje. §1. Rada Miejska powołuje Stałą Komisję Techniczną działającą w zakresie infrastruktury 
technicznej, budownictwa, inwestycji, działalności gospodarczej oraz geodezji. §2. W skład Komisji 
Technicznej Rady Miejskiej w Łomiankach wchodzą radni: Kamil Kaczyński, Damian Sokołowski, 
Wojciech Moryciński. §3. Na stanowisko Przewodniczącego Stałej Komisji Technicznej Rada Miejska w 
Łomiankach wybiera radnego Kamila Kaczyńskiego. §4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
Bardzo proszę Państwa radnych o głosowanie. Bardzo proszę Państwa radnych o głosowanie. Dziękuję 
bardzo. 17 osób za, 0 przeciw, 4 osoby wstrzymujące się. Dziękuję bardzo. Przechodzimy do punktu 
ósmego w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały powołania Stałej Komisji Bezpieczeństwa Rady 
Miejskiej w Łomiankach, ustalenia przedmiotu działania, zadań i składu osobowego oraz wyboru 
przewodniczącego. Bardzo proszę Państwa radnych o propozycję ilości członków w tejże komisji. 
Bardzo proszę, w pierwszej kolejności Cezary Astrau, w drugiej kolejności radny Tomasz Dąbrowski.  
Kolejny mówca 
- Proponuję pięcioosobowy skład komisji.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Bardzo proszę radny Tomasz Dąbrowski.  
Kolejny mówca 
- Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowny Panie Burmistrzu. Rozumiem, że to z miłości do 
Łomianek kluby radnych popierające Pana Burmistrza będą teraz blokowały pracę pozostałym 
radnym, nie dopuszczając ich do bycia członkiem i pracy w Komisjach Stałych Rady Miejskiej w 
Łomiankach. Panie Przewodniczący, przypominam sobie debatę na Burmistrza Łomianek, podczas 
której mówił Pan, jak bardzo chce Pan współpracować ze wszystkimi radnymi bez względu na to, z 
jakiego klubu, z jakiego komitetu startują. Jak widzę punkt widzenia zależy od punktu siedzenia. 
Składam wniosek o rozszerzenie do siedmioosobowego składu komisji.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Bardzo proszę w pierwszej kolejności o przygotowanie wniosku formalnego 
radnego Cezarego Astrau odpowiadając radnemu Tomaszowi Dąbrowskiemu. Chciałbym Panie radny 
zauważyć, że w dalszym ciągu podtrzymuje swoją deklarację współpracy ze wszystkimi. Jednocześnie 
podkreślam, że Przewodniczący Rady jest do prowadzenia obrad sesji Rady Miejskiej. Prowadzę tylko 
te obrady. Państwo radni podejmują decyzję. Dziękuję bardzo. Bardzo proszę. Tak, bo takie mam 
prawo Panie radny. Bardzo proszę o przygotowanie Biuro Rady wniosku formalnego radnego Cezarego 
Astrau. W sprawie powołania Komisji Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Łomiankach w składzie 
pięcioosobowym zgłoszonym przez radnego Cezarego Astrau. Bardzo proszę o głosowanie. Dziękuję 
bardzo. 14 osób za, 7 przeciw, 0 wstrzymujących się. Wniosek radnego Cezarego Astrau został 
przyjęty. Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatów do pracy w Komisji Bezpieczeństwa. Wniosek 
radnego Tomasza Dąbrowskiego jest bezprzedmiotowy. Bardzo proszę, radny Cezary Astrau.  
Kolejny mówca 
- Chciałbym zgłosić radnego Marcina Kolwas, radnego Grzegorza Bryk.  
Kolejny mówca 
- Bardzo proszę radna Magdalena Cłapińska.  
Kolejny mówca 
- Zgłaszam radnego Tomasza Dąbrowskiego oraz radnego Pawła Stasiaka.  
Kolejny mówca 
- Bardzo proszę radny Marcin Kolwas.  
Kolejny mówca 
- Zgłaszam kandydaturę Cezarego Astrau.  



Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, pięcioosobowy skład komisji, pięć osób zostało zgłoszonych. 
Bardzo proszę, czy radny Marcin Kolwas wyraża zgodę? Radny Grzegorz Bryk, radny Tomasz 
Dąbrowski, radny Paweł Stasiak, radny Cezary Astrau. Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Biuro Rady o 
przygotowanie... Tak, wszystkich. Jeżeli nie usłyszę sprzeciwu, przegłosujemy wszystkich raz. Bardzo 
proszę Państwa radnych o głosowanie w sprawie wyboru na członka Komisji Bezpieczeństwa Rady 
Miejskiej w Łomiankach radnego Marcina Kolwas, radnego Grzegorza Bryka, Tomasza Dąbrowskiego, 
Pawła Stasiaka i Cezarego Astrau. Dziękuję bardzo. Głosowanie zostało przyjęte jednogłośnie. Bardzo 
proszę Państwa radnych o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa. 
Bardzo proszę radny Cezary Astrau.  
Kolejny mówca 
- Zgłaszam radnego Marcina Kolwas.  
Kolejny mówca 
- Bardzo proszę, Pan radny Tomasz Dąbrowski.  
Kolejny mówca 
- Zgłaszam kandydaturę radnego Grzegorza Bryka.  
Kolejny mówca 
- Zgodnie ze statutem Rady Miejskiej, Wiceprzewodniczący i Przewodniczący Rady nie może być 
przewodniczącym komisji. Czy ktoś z Państwa radnych jeszcze chciałby zgłosić kandydata na 
przewodniczącego? Proszę bardzo, Pan radny Krzysztof Wawer.  
Kolejny mówca 
- Chciałbym ogłosić Pana radnego Astrau.  
Kolejny mówca 
- Bardzo proszę. Wycofał się radny. Nie widzę, bardzo proszę Biuro Rady o przygotowanie głosowań. 
Tak, czy Pan radny Marcin Kolwas wyraża zgodę? Pan radny Cezary Astrau? Dziękuję, czyli proszę o 
przygotowanie głosowania na wybór przewodniczącego komisji, Pana Marcina Kolwas. Bardzo proszę 
Szanowni Państwo o głosowanie w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa Rady 
Miejskiej w Łomiankach radnego Marcina Kolwas. Dziękuję bardzo. 12 osób za, 1 przeciw, 8 osób 
wstrzymujących się. Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, czytam projekt uchwały w sprawie 
powołania Stałej Komisji Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Łomiankach, ustalenia przedmiotu 
działania, zadań składu osobowego oraz wyboru przewodniczącego. Na podstawie art. 21 ust. 1 
ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym oraz §45, ust. 1, 2 i 4 Statutu Gminy 
Łomianki stanowiącego załącznik numer jeden do uchwały numer 86/604/2023 Rady Miejskiej w 
Łomiankach z dnia 26 października 2023 roku, Rada Miejska w Łomiankach uchwala co następuje. §1. 
Rada Miejska powołuje Stałą Komisję Bezpieczeństwa działającą w zakresie bezpieczeństwa i 
porządku publicznego. §2. W skład Komisji Stałej Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Łomiankach 
wchodzą radni Marcin Kolwas, Grzegorz Bryk, Tomasz Dąbrowski, Paweł Stasiak, Cezary Astrau. §3. Na 
stanowisko stałej... Na stanowisko Przewodniczącego Stałej Komisji Bezpieczeństwa Rada Miejska w 
Łomiankach wybiera radnego Marcina Kolwas. §4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Bardzo 
proszę Państwa radnych o głosowanie. Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Szanowni Państwo, przechodzimy do punktu dziewiątego. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
powołania Stałej Komisji Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego Rady Miejskiej w 
Łomiankach, ustalenia przedmiotu działania, zadań składu osobowego oraz wyboru 
przewodniczącego. Bardzo proszę o zgłaszanie propozycji liczebności Komisji Planowania. Bardzo 
proszę, radny Cezary Astrau.  
Kolejny mówca 
- Proponuję trzyosobowy skład komisji.  
Kolejny mówca 



- Bardzo proszę, radny Krzysztof Wawer.  
Kolejny mówca 
- Proponuję pięcioosobowy skład komisji.  
Kolejny mówca 
- Bardzo proszę. Bardzo proszę o przygotowanie wniosku w pierwszej kolejności radnego Cezarego 
Astrau. Bardzo proszę państwa radnych o głosowanie w sprawie Komisji Planowania w Łomiankach w 
składzie trzyosobowym zgłoszonym przez radnego Cezarego Astrau. Dziękuję bardzo. 14 osób za, 7 
przeciw, 0 wstrzymujących się. Wniosek radnego, radnego Krzysztofa Wawra jest bezzasadny. Bardzo 
proszę o zgłaszanie Państwa radnych kandydatów na członków Komisji Planowania. Bardzo proszę, 
Pan radny Cezary Astrau.  
Kolejny mówca 
- Chciałbym zaproponować Pana radnego Eliasza Grubińskiego, Panią Magdalenę Cłapińską i Panią 
Elżbietę Kapuściarek.  
Kolejny mówca 
- Bardzo proszę, Pan radny Tomasz Dąbrowski.  
Kolejny mówca 
- Zgłaszam radnego Pawła Stasiaka i radnego Marcina Kolwasa.  
Kolejny mówca 
- Bardzo proszę Pan Piotr Rusiecki.  
Kolejny mówca 
- Ja chciałem jeszcze zgłosić Pana Krzysztofa Wawra i Pana Morycińskiego.  
Kolejny mówca 
- Nie widzę, bardzo proszę. Czy radny Eliasz Grubiński wyraża zgodę?  
Kolejny mówca 
- Wyrażam zgodę.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Pani radna Magdalena Cłapińska.  
Kolejny mówca 
- Nie wyrażam zgody.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Pani radna Elżbieta Kapuściarek.  
Kolejny mówca 
- Wyrażam zgodę.  
Kolejny mówca 
- Pan radny Paweł Stasiak. Pan radny Marcin Kolwas. Pan radny Krzysztof Wawer.  
Kolejny mówca 
- Nie wyrażam zgody.  
Kolejny mówca 
- Pan radny Wojciech Moryciński. Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, skład osobowy był 
przegłosowany w liczbie trzech osób i trzy osoby mamy. Rozumiem, że możemy przegłosować blokiem 
wszystkich raz. Bardzo proszę Biuro Rady o przygotowanie. To jest Pan radny Eliasz Grubiński, Pani 
Elżbieta Kapuściarek i Pan radny Paweł Stasiak. Bardzo proszę Państwa radnych o głosowanie w 
sprawie członków do komisji planowania Pana radnego Eliasza Grubińskiego, radnej Elżbiety 
Kapuściarek, radnego Pawła Stasiaka. Bardzo proszę. Dziękuję bardzo. 21 osób za. Bardzo proszę o 
zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Planowania. Bardzo proszę, Pan radny Cezary 
Astrau. Następna Pani radna Małgorzata Żebrowska-Piotrak.  
Kolejny mówca 
- Chciałbym zgłosić radnego Eliasza Grubińskiego.  



Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Czy Pan Eliasz Grubiński wyraża zgodę?  
Kolejny mówca 
- Wyrażam zgodę.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Pani radna Małgorzata Żebrowska-Piotrak.  
Kolejny mówca 
- Ja chciałabym zgłosić kandydaturę Elżbiety Kapuściarek na przewodniczącą tej komisji. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. I bardzo proszę Pan radny Piotr Rusiecki.  
Kolejny mówca 
- Ja chciałbym zgłosić kandydaturę Pana Pawła Stasiaka.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Czyli mamy trzech kandydatów na przewodniczących. Bardzo proszę o 
przygotowanie. Tak, przepraszam. Znowu pytanie czy Pan Eliasz pytałem, Pani radna Elżbieta 
Kapuściarek czy wyraża zgodę?  
Kolejny mówca 
- Wyrażam zgodę.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. I Pan radny Paweł Stasiak, czy wyraża zgodę? Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Biuro 
Rady o przygotowanie głosowania rozpoczynając od Pana radnego Eliasza Grubińskiego.  
Kolejny mówca 
- Czy mogę poprosić o pięciominutową przerwę, zgłosić wniosek formalny?  
Kolejny mówca 
- Bardzo proszę przygotować wniosek formalny Pani radnej Małgorzaty Żebrowskiej-Piotrak o 
pięciominutową przerwę. Bardzo proszę o głosowanie w sprawie wniosku formalnego Pani 
Małgorzaty Żebrowskiej-Piotrak w sprawie pięciominutowej przerwy. Dziękuję bardzo. 14 osób za, 5 
przeciw, 2 wstrzymujące się. Ogłaszam pięciominutową przerwę. Szanowni Państwo, proszę o 
zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego. Był, tak? Trzech był. Aha, ok. To proszę o przygotowanie 
Biuro Rady o głosowanie w kolejności, w pierwszej kolejności Pan radny Eliasz Grubiński. Bardzo 
proszę o głosowanie. Bardzo proszę Pani radna Zalewska Maria do protokołu. Jest za. 13 osób za, 5 
przeciw, 4 osoby wstrzymujące się, jedna osoba za do protokołu, Pani radna Maria Zalewska. I na tym 
kończymy głosowanie. Przewodniczącym Komisji Planowania został Pan Eliasz Grubiński. Gratuluję 
Panu Przewodniczącemu. Szanowni Państwo, projekt uchwały w sprawie powołania Stałej Komisji 
Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego Rady Miejskiej w Łomiankach, ustalenia przedmiotu 
działania, zadań i składu osobowego oraz wyboru przewodniczącego. Na podstawie art. 21 ust. 1 
ustawy z dnia 8 marca 90. roku o samorządzie gminnym oraz §45 ust. 1, 2 i 4 Statutu Gminy Łomianki 
stanowiącego załącznik numer jeden do uchwały numer 86/604/2023 Rady Miejskiej w Łomiankach z 
dnia 26 października 2023 roku, Rada Miejska w Łomiankach uchwala co następuje. §1. Rada Miejska 
powołuje Stałą Komisję Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego działającą w zakresie polityki 
przestrzennej gminy. §2. W skład Komisji Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego Rady 
Miejskiej w Łomiankach wchodzą radni Eliasz Grubiński, Elżbieta Kapuściarek, Paweł Stasiak. §3. Na 
stanowisko Przewodniczącego Stałej Komisji Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego Rada 
Miejska w Łomiankach wybiera radnego Eliasza Grubińskiego. §4. Uchwała wchodzi w życie z dniem 
podjęcia. Bardzo proszę Państwa radnych o głosowanie. I bardzo proszę, Pan radny Wawer Krzysztof. I 
bardzo proszę Panią radną Marię Zalewską do protokołu. Pani Maria radna Zalewska jest za. Dziękuję 
bardzo. 19 głosów za, 0 przeciw, 2 osoby wstrzymujące się. Dziękuję bardzo. Przechodzimy do punktu 
dziesiątego w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji 



Statutowej Rady Miejskiej w Łomiankach, ustalenia przedmiotu działania, zadań i składu osobowego 
oraz wyboru przewodniczącego. Bardzo proszę o określenie liczby członków Komisji Statutowej. 
Bardzo proszę, Pan radny Krzysztof Wawer.  
Kolejny mówca 
- Zgłaszam siedmioosobowy skład komisji.  
Kolejny mówca 
- Bardzo proszę Cezary Astrau.  
Kolejny mówca 
- Zgłaszam trzyosobowy skład komisji.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo, bardzo proszę o przygotowanie wniosków w pierwszej kolejności Pana radnego 
Krzysztofa Wawra. Bardzo proszę Państwa radnych o głosowanie w sprawie powołania doraźnej 
Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Łomiankach w składzie 7-osobowym. Zgłoszony wniosek przez 
Pana radnego Krzysztofa Wawra. 8 głosów za, 13 przeciw, 0 wstrzymujących. Dziękuję bardzo. Bardzo 
proszę o przygotowanie wniosku Pana radnego Cezarego Astrau. Bardzo proszę o głosowanie. 10 
głosów za, 7 przeciw, 4 osoby wstrzymujące się. Przeszedł wniosek Pana radnego Cezarego Astrau 
ustalający skład osobowy w liczbie trzyosobowym. Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatów do pracy w 
Komisji Statutowej. Bardzo proszę radny Cezary Astrau.  
Kolejny mówca 
- Chciałbym zgłosić radnego Jarosława Białobrzeskiego, radnego Kamila Kaczyńskiego i radną 
Magdalenę Cłapińską.  
Kolejny mówca 
- Czy Pan radny Jarosław Białobrzewski wyraża zgodę?  
Kolejny mówca 
- Wyrażam zgodę.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję. Pan radny Kamil Kaczyński.  
Kolejny mówca 
- Tak, wyrażam.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Pani radna Magdalena Cłapińska. Dziękuję bardzo. Jeżeli nie usłyszę sprzeciwu... 
Jeszcze przepraszam bardzo. Pan Tomasz Dąbrowski.  
Kolejny mówca 
- Ja chciałem zgłosić jeszcze radnego Marcina Kolwasa i radnego Morycińskiego.  
Kolejny mówca 
- Bardzo proszę, dziękuję bardzo. Czy Pan radny Marcin Kolwas wyraża zgodę? Czy Pan radny Wojciech 
Moryciński wyraża zgodę? Dziękuję bardzo. Czyli mamy trzyosobowy skład osobowy, trzech 
kandydatów do Komisji Statutowej. Jeżeli nie usłyszę sprzeciwu, rozumiem, że możemy głosować 
wszystkich razem. Bardzo proszę Biuro Rady o przygotowanie głosowania. Bardzo Państwa proszę o 
głosowanie w sprawie wyboru na członka Doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Łomiankach 
radnego Jarosława Białobrzeskiego, radnego Kamila Kaczyńskiego i Pani radnej Magdaleny Cłapińskiej. 
Dziękuję bardzo, 21 osób za. Bardzo proszę Państwa radnych o zgłaszanie kandydatów na 
Przewodniczącego Komisji Statutowej. Bardzo proszę Pan radny Cezary Astrau.  
Kolejny mówca 
- Zgłaszam radnego Jarosława Białobrzewskiego.  
Kolejny mówca 
- Bardzo proszę, Pan Piotr Rusiecki.  
Kolejny mówca 



- Ja chciałbym zgłosić Panią Magdalenę Cłapińską.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Czy Pan radny Jarosław Białobrzeski wyraża zgodę?  
Kolejny mówca 
- Tak, wyrażam zgodę. Czy Pani radna Magdalena Cłapińska wyraża zgodę? Dziękuję bardzo. Bardzo 
proszę Biuro Rady o przygotowanie głosowania. W pierwszej kolejności Pan radny Jarosław 
Białobrzeski zgodnie ze zgłoszeniem. Bardzo proszę Państwa radnych o głosowanie w sprawie wyboru 
na Przewodniczącego Doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Łomiankach radnego Jarosława 
Białobrzeskiego. Bardzo proszę. Dziękuję bardzo. 14 osób za, 4 przeciw, 3 osoby wstrzymujące się. 
Przewodniczącym Komisji Doraźnej, Statutowej został Pan Jarosław Białobrzeski, któremu gratuluję. 
Szanowni Państwo, projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej 
w Łomiankach, ustalenia przedmiotu działania, zadań składu osobowego oraz wyboru 
przewodniczącego. Na podstawie art. 21 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 
gminnym oraz §45 ust. 1, 2 i 4 Statutu Gminy Łomianki stanowiącego załącznik numer 1 do uchwały 
numer 86/604/2023 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 26 października 2023 roku, Rada Miejska w 
Łomiankach uchwala co następuje. §1. Rada Miejska powołuje Doraźną Komisję Statutową na okres 
dwóch lat działającą w zakresie analizy oraz propozycji zmian do Statutu Gminy Łomianki. §2. W skład 
doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Łomiankach wchodzą radni: Jarosław Białobrzeski, 
Kamil Kaczyński, Magdalena Cłapińska. §3. Na stanowisko Przewodniczącego Doraźnej Komisji 
Statutowej Rada Miejska w Łomiankach wybiera radnego Jarosława Białobrzeskiego. §4. Uchwała 
wchodzi w życie z dniem podjęcia. Bardzo proszę Państwa radnych o głosowanie. Dziękuję bardzo. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Szanowni Państwo, punkt dziesiąty dotyczy rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie powołania... Przechodzimy do punktu jedenastego. Punkt jedenasty 
dotyczy rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Łomianki na lata 2024-2035. W związku z tym bardzo proszę Komisję Budżetową i ogłaszam 
piętnastominutową przerwę o zaopiniowanie punktu jedenastego, który odczytałem i punktu 
dwunastego. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej gminy Łomianki 
na rok 2024. Bardzo proszę Komisję Budżetową o spotkanie się, zaraz udostępnimy pomieszczenie i 
zaopiniowanie dwóch tych projektów uchwał. Ogłaszam 15-minutową przerwę. Bardzo proszę 
Przewodniczącego Komisji Budżetowej, Pana radnego Marcina Kolwasa o opinię komisji.  
Kolejny mówca 
- Panie Przewodniczący, Komisja Budżetowa opiniuje jednogłośnie pozytywnie projekt.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Panią Skarbnik o kilka słów odnośnie tego projektu uchwały.  
Kolejny mówca 
- Szanowni Państwo, jeżeli chodzi o zmiany w uchwale w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Łomianki na lata 2024-2034, są ściśle powiązane ze zmianami w uchwale 
budżetowej. Tutaj zwiększają się dochody o 1200223,25 zł. Zwiększają się o taką samą kwotę wydatki. 
Natomiast wydatki majątkowe zmniejszają się o kwotę 439 tysięcy. Ponadto zachodzą zmiany w 
dochodach majątkowych w roku 2025, gdzie do WPF-u wprowadzamy dotację w kwocie 336400 
złotych tytułem przyznanej dotacji z Ministerstwa Sportu i Turystyki. Ta dotacja jest zarówno 
przyznana na rok 2024, jak i 2025. Zmiany są również w wydatkach majątkowych w roku 2025 właśnie 
o kwotę tej dotacji. Ponadto jeżeli chodzi o wskaźniki, to wskaźniki się minimalnie zmieniają. 
Wszystkie spełniają warunki kształtowania relacji art. 243. Ponadto w załączniku numer 2, tam gdzie 
mamy przedsięwzięcia dochodzą dwa nowe przedsięwzięcia. Jedno bieżące. dotyczące cząstkowych 
robót brukarskich oraz ogólnobudowlane w pasach drogowych na terenie gminy Łomianki 2024-2025. 
I tutaj w 2024 roku na tym przedsięwzięciu zwiększają się wydatki o 300 tysięcy. Natomiast zwiększają 
się, jeszcze tworzymy nowe przedsięwzięcie. Projekty budowa drogi dojazdowej do remizy 



Ochotniczej Straży Pożarnej, to jest przedsięwzięcie majątkowe i tutaj zabezpieczamy środki na 24. rok 
w kwocie 1000 zł i 100 tysięcy w 2025. Ponadto w załączniku numer 2 są dokonywane zmiany na 
istniejących już przedsięwzięciach. 5 zmian jest, dotyczy przedsięwzięć majątkowych i jedna na 
przedsięwzięciu bieżącym. Jeżeli chodzi o przedsięwzięcie bieżące, to tutaj jest zmiana na 
przedsięwzięciu prowadzenie punktu konsultacyjno-informacyjnego Czyste Powietrze, gdzie zwiększa 
się limit wydatków o 5 tysięcy. Natomiast jeżeli chodzi o majątkowe, tutaj mamy zmianę na 
przedsięwzięciu Budowa świetlicy miejskiej w Dziekanowie Leśnym na działkach numer 191/7, 191/8 
u zbiegu ulic Konopnickiej i Miłej. Mamy zwiększenie o 15 tysięcy złotych w 2024 roku. Kolejne 
przedsięwzięcie rewitalizacja zabytkowej willi przy ulicy Pionierów. Tutaj przesuwamy środki z 2024 na 
2025 90 tysięcy. Przebudowa sali gimnastycznej. Tu również przesuwamy środki. Z 24. zmniejszamy 
900 tysięcy, natomiast w 25. zwiększamy 999 tysięcy złotych i zwiększa się łączna kwota nakładów 
ogółem. Dokonujemy zmian również na przedsięwzięciu modernizacja obiektów sportowych typu 
orlik. Tutaj zwiększamy limit w 2024 o kwotę 285 tysięcy złotych i ostatnie przedsięwzięcie, na którym 
są zmiany to jest budowa Parku Artystów przy ulicy Zachodniej. Zmiana to obejmuje zwiększenie 
łącznych nakładów, limitu wydatków na realizację tego zadania w 2024 oraz limitu zobowiązań o 
kwotę 250 tysięcy złotych. I to już takie właśnie najważniejsze zmiany w WPF-e. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Pan radny Mateusz Krogulec.  
Kolejny mówca 
- Dzień dobry. Ja mam pytanie tutaj do Zarządu Gminy. Proszę o wyjaśnienie natury zmian 
dotyczących pensjonatu przy ulicy Pionierów. Jest to inwestycja, na której bardzo, bardzo zależy 
mieszkańcom. Wiem, że w WPF-e są przewidziane wydatki na następne lata w milionach. Natomiast 
chciałbym usłyszeć informacje skąd takie przesunięcie i na co te 10 tysięcy złotych mamy zamiar 
przeznaczyć dokładnie?  
Kolejny mówca 
- Panie Przewodniczący, ja może odpowiem.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo, bardzo proszę Pani Burmistrz.  
Kolejny mówca 
- Panie Przewodniczący, Państwo Radni. Jeżeli chodzi o zadanie, to zadanie inwestycyjne w żaden 
sposób nie jest ono czy likwidowane, zmieniane czy zaniechiwane. Jeżeli w tej chwili pożyczam 
pieniądze, niemniej jednak wynika to z tego, że dokumentację projektową, którą mamy zamiar robić i 
będziemy robić w tym roku, myślę, że ją w tym roku już zaczniemy. W tej chwili jest wyłożony plan 
zagospodarowania przestrzennego dla tego rejonu. On był uzgadniany z konserwatorem zabytków. Te 
uzgodnienia trwały kilka miesięcy, więc troszeczkę w czasie nam się przesunęła realizacja tego, bo 
projekt miał być już ogłaszany, jeżeli chodzi o postępowanie przetargowe. Szukamy w międzyczasie 
dotacji, bo pojawiają się dotacje na dofinansowanie tego typu projektów na zabytkowe obiekty, więc 
chcielibyśmy z tego także skorzystać, ponieważ wykorzystujemy i korzystamy z bardzo wielu dotacji, 
więc to też bierzemy pod uwagę. I tak jak mówię, wracamy do projektu. Pieniążki mamy 
zabezpieczone na WPF-e na kolejne lata. W tym roku myślę, że powinniśmy rozpisać przetarg. 
Wydatków za bardzo w tym roku nie będzie, jeżeli chodzi o płatności umowy przetargowe, tak? Bo 
będzie po realizacji zamówienia, to będzie długie zamówienie. Niemniej jednak dlatego są też zmiany, 
jeżeli chodzi o finansowanie. Ale tak jak mówię, zadanie będzie realizowane i tutaj to mogę zapewnić. 
Dziękuję.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo Pani Burmistrz. Bardzo proszę Pan radny Damian Sokołowski.  
Kolejny mówca 
- Szanowni Państwo, a ja mam pytanie dotyczące przesunięcia środków przeznaczonych na remont 



sali gimnastycznej w szkole podstawowej. Wiem, że one są przesunięte i realizacja będzie 
kontynuowana, ale chciałbym, żeby to zostało wytłumaczone mieszkańcom. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Pani Skarbnik, odpowie Pani czy Pani Burmistrz. Bardzo proszę.  
Kolejny mówca 
- Tak, jak najbardziej zadanie będzie kontynuowane. Jest wykonywana dokumentacja projektowo-
wykonawcza dla tego obiektu. W związku to zadanie ma bezpośrednio, to przesunięcie ma 
bezpośredni związek z dofinansowaniem i realizacją przedsięwzięcia remontu budowy, remontu 
orlika, który znajduje się przy tej samej szkole. Remont orlika będzie realizowany zgodnie z umową 
dofinansowania, którą mamy podpisaną do końca tego roku. W związku z powyższym my nie możemy 
jednocześnie zacząć realizować prac w salach gimnastycznych, ponieważ tym sposobem odetniemy 
dzieci, które tam uczęszczają do szkoły od wszystkich sal gimnastycznych i tego typu pomieszczeń. No 
to jest niemożliwe. W związku z powyższym w momencie, kiedy dostaliśmy dofinansowanie i to dosyć 
duże dostaliśmy dofinansowanie, jeżeli chodzi o remont orlika i brak zakończenia dokumentacji 
projektowej, ona już za chwileczkę będzie skończona, no to ruszymy z tymi pracami remontowymi w 
SP1 w samym obiekcie na wiosnę, tak żeby dzieci mogły korzystać z tych boisk zewnętrznych, no bo, 
bo nie będzie można inaczej prowadzić zajęć WF-u. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo, bardzo proszę Pan radny Piotr Rusiecki.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję Panie Przewodniczący. Ja bym chciał jednak wrócić do tego o czym tutaj Mateusz mówił, 
Pan Mateusz Krogulec dotyczące tego naszego obiektu proszę Państwa, bo nie wiem czy sobie 
zdajecie sprawę, że to jest jedyny zabytek, jaki jest w zasobach gminy. Jedyny i tak naprawdę unikalny. 
To jest budynek, który ma przeszło 100 lat, czy prawie 100 lat. Gmina nie ma tego typu obiektów, w 
Łomiankach w zasadzie zabytków nie ma. A jeżeli są, to są w rękach prywatnych. To są budynki, które 
były zewidencjonowane. Ten budynek z tego co wiem, proszę mnie poprawić, w zimę nie jest 
ogrzewany. Jest? Dobrze, no to już chociaż przynajmniej tyle. Natomiast chciałbym tylko zwrócić 
uwagę na to, że zdarza się, że w innych gminach tego typu budynki płoną. I po prostu myślę, że no 
jeżeli wy chcecie tą ekspertyzę robić płatność w przyszłym roku i to wszystko ma być takie wolne, no 
to ja mam obawy, że to wszystko będzie po prostu za późno. I wolałbym, żebyście Państwo zastanowili 
się i zrobili jak najszybciej ekspertyzę, jak najszybciej uzgodnienia z konserwatorem zabytków i 
przystąpili jak najszybciej do remontu, również monitoringu tego budynku, również pod względem 
pożarowym, bo to trzeba oczywiście uzgodnić z konserwatorem wszystko zabytków. Ale ja tu wyrażam 
po prostu wielkie obawy, że jedyny zabytek, który jest, no nie dotrwa, jeżeli będziemy w tym tempie 
realizować tę inwestycję, dlatego że z tego co się orientuje mieszkańcy już chyba dwa lata temu 
opuścili ten budynek komunalny. No i przez dwa lata uzgadniamy i co, będziemy następne dwa lata 
uzgadniać? No to ja tylko się boję po prostu, że przy takiej opieszałości doprowadzimy do tego, że 
gmina straci jedyny zabytkowy obiekt, jaki jest tak naprawdę w zasobach publicznych gminy i trochę 
było szkoda. My takie historie znamy tutaj z przeszłości w Łomiankach. Też był zabytkowy kościół, no 
niestety nie dotrwał naszych czasów i szkoda by było, żebyśmy stracili tego typu obiekt. Więc ja tu 
wyrażam po prostu takie dodatkowe zaniepokojenie i chciałbym zwrócić na to szczególną uwagę, 
dlatego żeby się nie okazały moje słowa takie, które będą później niestety stwierdzały pewne fakty. 
Nie chciałbym, żeby tak się stało i dlatego wyrażam dodatkową troskę o ten budynek. Dziękuję 
bardzo.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Pan radny Paweł Stasiak.  
Kolejny mówca 
- Szanowni Państwo, ja chciałbym tylko zapytać odnośnie tej kwoty, która zostaje na tym, powiedzmy 



na tej inwestycji. Czy my mamy jakąś, jakby to powiedzieć jasną deklarację od podmiotu, który 
wyłonimy, że faktycznie w tej kwocie będziemy w stanie przygotować tą ekspertyzę?  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo, bardzo proszę.  
Kolejny mówca 
- Przepraszam. Jeszcze tylko dodam, że ta kwota wydaje się dosyć niska i stąd moje pytanie. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo, bardzo proszę Pani Burmistrz.  
Kolejny mówca 
- Jeżeli, znaczy tak. W tej chwili mamy przeprowadzone rozeznanie rynku, więc będzie to kwota 
wystarczająca. W przypadku jeżeli nie będzie, no to w tym momencie, w tym momencie będziemy 
dokładać na kolejnej sesji. Nie chcemy blokować środków finansowych. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
- Pani Burmistrz, czyli 10 tysięcy powinno nam wystarczyć na to, tak?  
Kolejny mówca 
- Na tą chwilę takie są wyliczenia, tak jak mówię. Dopiero później będzie wiadoma ostateczna kwota. 
Będziemy prosić Państwa ewentualnie o przegłosowanie i przesunięcie środków finansowych na 
kolejnych sesjach. Dziękuję bardzo.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję. Proszę bardzo. Czy ktoś z Państwa radnych jeszcze chciałby zabrać głos do projektu 
uchwały? Nie widzę, dziękuję. Bardzo proszę Biuro Rady o przygotowanie głosowania. Dziękuję 
bardzo. 20 osób za, 0 przeciw, jedna osoba wstrzymująca się. Projekt uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na lata 2024-2035 został przyjęty. Dziękuję bardzo. 
Przechodzimy do punktu dwunastego. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 
budżetowej gminy Łomianki na rok 2024. Bardzo proszę Przewodniczącego Komisji Budżetowej, Pana 
radnego Marcina Kolwasa o opinię.  
Kolejny mówca 
- Panie Przewodniczący, Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zmian w 
uchwale budżetowej wraz z autopoprawką.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Panią Skarbik.  
Kolejny mówca 
- Szanowni Państwo Radni, zmiany w uchwale budżetowej gminy Łomianki polegają na zwiększeniu 
dochodów budżetu ogółem o kwotę 720927,53 zł i zwiększenie wydatków budżetu ogółem o kwotę 
per saldo 720927,53 zł. W projekcie tym wynik budżetu nie zmienia się, czyli deficyt pozostaje bez 
zmian. Zarówno przychody, jak i rozchody również się nie zmieniają. Po tych zmianach plan dochodów 
będzie wynosił kwotę 241933447,66 zł. Z tego dochody bieżące będą wynosiły kwotę 233223497,34 
zł, natomiast dochody majątkowe 8709950,32 zł. Wydatki będą wynosiły ogółem 268958114,34 zł. 
Wydatki bieżące będą wynosiły kwotę 223307758,30 zł. Natomiast wydatki majątkowe będą wynosiły 
kwotę 45650356,04 zł. Jeżeli są jakieś pytania, to bardzo słucham, chętnie odpowiem. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo Pani Skarbnik. Bardzo proszę, czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos? 
Bardzo proszę Pan radny Piotr Rusiecki.  
Kolejny mówca 
- To jeszcze się dopytam, bo to o czym mówiliśmy dotyczy WPF-u, ale również budżetu gminy. Zdjęcie 
dotyczy obu tych dokumentów. Czy planujecie Państwo też zabezpieczenie ochrony dla tego obiektu? 
Ponieważ kolejną zimą będzie nieużytkowany. Czy planujecie to, czy to jest zaplanowane już 
automatycznie w bieżących wydatkach? Jest to w bieżących wydatkach rozumiem, tak?  



Kolejny mówca 
- Bardzo proszę Pani Burmistrz.  
Kolejny mówca 
- Panie radny, Pan mówi o Willi na Pionierów. Obiekt jest obiektem chronionym, okamerowanym od 
kilku, od dwóch lat co najmniej. W związku z powyższym obiekt jest chroniony.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Nie widzę więcej głosów. Bardzo proszę o przygotowanie głosowania w sprawie 
zmian w uchwale budżetowej gminy Łomianki na rok 2024. Bardzo proszę Państwa radnych o 
głosowanie. Pan radny Sokołowski Damian. Dziękuję bardzo. 20 osób za, 0 przeciw, 1 osoba 
wstrzymująca się. Szanowni Państwo, przechodzimy do punktu 13. Przedstawienie sprawozdania 
Przewodniczącego Rady i Burmistrza z działalności między sesjami. Nie otrzymaliście ode mnie 
Państwo nic drogą mailową, dlatego że między sesjami nie wykonywałem żadnych obowiązków, ani 
czynności związanych z pełnieniem funkcji Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łomiankach. 
Sprawozdanie burmistrza z działalności otrzymaliśmy wszyscy na skrzynkę pocztową. Bardzo proszę, 
jeżeli ktoś z Państwa ma pytania. Nie widzę. Dziękuję bardzo. Przechodzimy do punktu 14. Wnioski i 
zapytania mieszkańców. Bardzo serdecznie zapraszam. Jeżeli ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos. 
Zapraszam bardzo. Tak, zapraszam tutaj do mównicy.  
Kolejny mówca 
- Dzień dobry. Witam wszystkich serdecznie i dziękuję za możliwość głosu. Przychodzę w imieniu 
wszystkich mieszkańców ulicy, na której mieszkam. To jest ulica Kamińskiego w Łomiankach Dolnych. 
Jest to ulica, dla której od lat było robione wiele planów. W tym te plany były robione jak kupowałem 
tą działkę w 2016 roku. Niestety większość z tych planów, jak nie wszystkie były odwołane bądź 
przesuwane. Najświeższe zostały odwołane dopiero co odnośnie budowy kanalizacji. W 16. roku 
słyszałem pierwsze plany. Mamy rok 24. I z tych planów zniknęliśmy, dopiero co świeżo. Plany są do 
roku 2027. Kanalizacja i jej brak jest męcząca. Niemniej bardziej na pewno jest męczące to, że 
mieszkańcy są stali wprowadzani w błąd odnośnie daty, kiedy rzeczy powstaną, ponieważ wpływa to 
na ich inwestycje, jakie robić rzeczy w swoich domach, czy to szamba, czy oczyszczalnie. Niemniej nie 
przychodzę tutaj w temacie kanalizacji, a w temacie drogi, bo to jest rzecz, która jest problematyczna 
wszędzie tak naprawdę w Łomiankach. A w przypadku nielicznych ulic może wybudować, 
wygenerować oszczędność dla miasta prosta zmiana w podejściu i przede wszystkim też przestanie 
trucia mieszkańców, bo nie ma co się oszukiwać, że pylica jest szkodliwa. Widzę po swoich dzieciach 
na ulicy, po dzieciach sąsiadów przewlekłe problemy z drogami oddechowymi. To, czym drogi są 
uzupełniane się sypie. To, co się sypie na teren jezdni generuje naprawdę wielki pył. Wystarczy jeden 
samochód, który wcale nie jedzie szybko. Wystarczy 20-30 na godzinę i nie da się oddychać przy tej 
drodze, a przejście z wózkiem jest wręcz niewykonalne. Całe szczęście ulica, na której ja mieszkam, 
czyli ulica Kamińskiego, w imieniu której jeszcze raz powtórzę, mówię, jest to droga, na której były 
zakłady betoniarskie Trzosa. Jest to droga, która jest bardzo dobrze utwardzona. Przy tej drodze nie 
wypada nic robić, że móc na niej położyć jakąkolwiek nawierzchnię. Nie wiem ile jest takich dróg w 
Łomiankach. Wiem, że nie jest to droga jedyna, ale jestem przekonany. Mam też wstępne wyceny 
prywatnie, że położenie chudego asfaltu i to jest tylko i wyłącznie chudego asfaltu, mogą przyjść 
eksperci i sprawdzić, że tam nic nie trzeba robić, wygeneruje długotrwałą oszczędność dla gminy i 
satysfakcję. I wdzięczność mieszkańców. Więc bardzo proszę tym samym o przyjrzenie się ile jest 
takich ulic w Łomiankach i czy aby przypadkiem nie może to wygenerować oszczędności dla budżetu 
miasta długofalowo. Dziękuję pięknie.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Gdybym mógł Pana prosić o przedstawienie się do protokołu, będziemy wdzięczni, 
ale oczywiście nie musi Pan.  
Kolejny mówca 



- Nazywam się [niezrozumiałe].  
Kolejny mówca 
- I uzupełniająco, jeżeli mogę, ponieważ znam też.  
Kolejny mówca 
- Proszę mnie pouczać, bo jestem pierwszy raz.  
Kolejny mówca 
- Nie, nie, absolutnie nie. Dla Państwa radnych. Jeżeli Pan potwierdzi, bo tak się domyślam, bo 
wspomniał Pan Zakłady Trzosa, czyli mówi Pan o ulicy Kamińskiego od ulicy Brzegowej do Zakładów 
Trzosa, tak? Bo Kamińskiego jest też od Kościelnej drogi, później jest przewężenie, a utwardzona jest 
w tym kawałku.  
Kolejny mówca 
- Jak najbardziej, zgadza się.  
Kolejny mówca 
- Czyli dla Państwa radnych informacja, że od Brzegowej w stronę Kościelnej drogi. Dziękuję bardzo 
serdecznie.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję pięknie. Miłego dnia.  
Kolejny mówca 
- Dziękujemy bardzo wzajemnie. Bardzo proszę, kto z Państwa mieszkańców chciałby jeszcze zabrać 
głos? Zapraszam serdecznie. Nie widzę proszę Państwa. Nie wiem, Panie Burmistrzu odpowiemy, 
odpowie zarząd na piśmie Panu, jakiś kontakt zostawi Pan. Tak? A, tak? Okej, dziękuję bardzo.  
Kolejny mówca 
- Tylko powiem, że ustaliliśmy z Panem na zakończenie, że chcąc niektóre drogi przyspieszyć, no to jest 
możliwość. Są środki zewnętrzne, jeśli są np. takie odwoje wody, czy tam powiedzmy z jednostki 
mazowieckiej. Też rozmawialiśmy na ten temat, że mieszkańcy mogą również, jeżeli się chce szybciej 
zrobić, to możemy spotkać się w połowie drogi i Pan, no tą sprawę przedstawiałem, żeby z 
mieszkańcami porozmawiał. Czy mieszkańcy chcą się dołożyć, bo w tym momencie przyspiesza się 
znacznie sprawę. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, przechodzimy do punktu 15. Wolne wnioski 
radnych, bardzo proszę. Kto z Państwa radnych? Bardzo proszę Pan radny Piotr Rusiecki.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję Panie Przewodniczący. Ja mam pytanie do Pana Burmistrza bezpośrednio, nie do Pani 
Skarbnik, nie do Pani Wiceburmistrz, tylko do Pana Burmistrza. To pytanie już padło na komisji dzisiaj 
budżetowej, ale ja zadam je troszeczkę w rozszerzający sposób. Chciałbym się dowiedzieć, co to było 
za impreza, przepraszam. Szkolenie, które się zaczynało w piątek o godzinie 18.00, a kończyło w 
sobotę w godzinach południowych? Chciałbym się dowiedzieć, co to za szkolenie było? Z jakiego 
zakresu, bo wiem, że sprawy dotyczące kwot to trzeba sprawdzić. Pani Skarbnik to powiedziała, to 
sobie na pewno sprawdzimy. Natomiast tu chciałbym się dowiedzieć, na jakim zakresie to szkolenie 
było. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Pan Burmistrz.  
Kolejny mówca 
- Szkolenie dotyczyło, to było wyjazdowe. Szkolenie dotyczyło RODO i spraw informatycznych. Resztę 
proszę o, do Biura Rady wniosek, to Biuro Rady odpowie. Dziękuję, na bardziej szczegółowo.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo.  
Kolejny mówca 



- Nie skończyłem Panie Przewodniczący. Powiedziałem, że to jest pierwsze pytanie.  
Kolejny mówca 
- Tak, ale jakby Pan... Dobrze, okej, to proszę bardzo.  
Kolejny mówca 
- No wykasowaliście mnie z systemu. Bardzo dziękuję. Dobrze, nie będę dalej ironizował może. 
Chciałbym się jeszcze tylko tak dowiedzieć o jedną rzecz, bo radni są organem stanowiącym. Zgodnie z 
art. 15 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym Rada Miejska jest organem stanowiącym i kontrolnym. 
Stanowi na sesjach, stanowi na komisjach, ale również jest organem kontrolnym. No to chciałbym 
zapytać, jak my mamy pracować, skoro mój iPad wytrzymuje 2,5 godziny, a ładowany był dzisiaj od 
rana i 88% nie doładowałem go do sesji? Jeżeli my mamy pracować na takim sprzęcie, który się 
wyłącza i który trzeba cały czas i wiem, że to dotyczy też innych radnych. Więc ja bym chciał, żeby 
tutaj jednak zapewnić radnym możliwość pracy, dlatego że tak jak powiedziałem. Rada jest organem 
stanowiącym, najważniejszym organem w gminie, decyduje o wielu sprawach. Wiem też, że jest 
problem z Biurem Rady. Ja tam byłem ostatnio. To jest pomieszczenie, do którego my nie jesteśmy 
jako radni w stanie nawet tam wejść, bo tam jest metr na półtora i wiem, że mam nadzieję, że to 
zostanie też w jakiś sposób uregulowane. Nie może być tak, że my nie możemy wejść do 
pomieszczenia do pań, które siedzą w zasadzie sobie na głowie. Powiem tak może kolokwialnie, ale to 
jest niedopuszczalne i chciałbym, żeby to się zmieniło też, no bo wiecie Państwo. No trudno stać w 
korytarzu i sobie rozmowy prowadzić i chyba wiem, że to będzie zmienione. Mam nadzieję, że tak się 
stanie. Dlatego chciałbym na to zwrócić uwagę, bo jako organ stanowiący, no to ja nie czuję, że tutaj 
rada cokolwiek stanowi. Jednocześnie chciałbym Państwa poinformować, że 23 maja złożyłem petycję 
do burmistrza, dlatego że petycję składa się do organów. W gminie są dwa organy, organ stanowiący, 
czyli burmistrz i organ kontrolny, czyli Rada Miejska. Można składać do dwóch tych organów petycję. 
W petycji wnoszę o każdorazowe organizowanie otwartego i uczciwego przetargu, konkursu na 
stanowiska wszystkich członków Rad Nadzorczych w obu spółkach należących do miasta Łomianki, a 
więc KML i spółka ZWIK z o.o. Rozpoczęła się nowa kadencja burmistrza i dlatego uważam, że 
zasadnym byłby przeprowadzenie otwartego konkursu na wszystkich członków Rad Nadzorczych w 
naszych spółkach gminnych. Jednocześnie w przyszłości przy każdorazowej zmianie członków Rady 
Nadzorczej powinien taki konkurs się odbywać. Ogłoszony zarówno w prasie lokalnej, jak i stronach 
internetowych. I tutaj dodam jeszcze od siebie, bo petycje Państwo za chwilę znajdziecie również na 
stronach urzędu, dlatego że petycje są publikowane na stronach BIP, że w Łomiankach w trakcie 
kampanii wyborczej spotykałem się nie tylko ja, ale myślę, że wszyscy. Z bardzo wieloma 
mieszkańcami odbyłem kilkaset, to mogę chyba tak powiedzieć, mniejszych lub większych spotkań. 
My mamy super wykształconych i super interesujących się gminą i bardzo szerokimi horyzontami 
mieszkańców. I szkoda by było tego potencjału po prostu, który drzemie w ich możliwościach nie 
wykorzystać. Dlatego napisałem petycję dotyczącą obsadzania Rad Nadzorczych. Burmistrz może to 
zrobić, dlatego że burmistrz reprezentuje organ właścicielski w spółkach prawa handlowego. Nie jest 
do tego zobowiązany. Natomiast myślę, że to by było coś takiego, co no trochę by poprawiło jakość, 
otwartość też pewnego rodzaju funkcjonowania gminy. Ja bym chciał, żeby to było w naszej gminie 
wprowadzone właśnie po to, żebyśmy mogli mieć lepszy nadzór w naszych spółkach gminnych. Co do 
zarządów na razie nie będę się wypowiadał, bo to jest na następną petycję, czy na następny wniosek 
to jeszcze się zastanowię. Ale wydaje mi się, że mając taki potencjał społeczny w naszej gminie i nie 
wykorzystując go, no to po prostu trafiamy gdzieś, idziemy w złym kierunku. I wiem, że wielu 
mieszkańców bardzo, bardzo jest zainteresowanych pracą, współpracą, ma swoje pomysły. Chciałoby 
je realizować i to jest takie wyjście w kierunku tego, żeby to mogło funkcjonować, więc ta petycja 
mam nadzieję, że za chwilę zostanie zgodnie z przepisami opublikowana. Jeśli chodzi jeszcze o te 
rzeczy, na których mi zależało, to w zasadzie wszystko powiedziałem. Aha, jeszcze mam jedno pytanie. 
Chciałbym się dowiedzieć, jaką funkcję w urzędzie pełni Pani Beata Duch-Kosiorek? Bo wiem, że jest, 



pracuje, ale chyba to nie jest tajemnicą Panie Burmistrzu. Czy jeżeli jest tajemnicą, to proszę 
oczywiście powiedzieć, ale chciałbym się dzisiaj jakoś dopytać. Dziękuję bardzo.  
Kolejny mówca 
- Na BIP-e jest informacja na ten temat.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Ja pozwolę sobie odpowiedzieć w związku z pytaniem na temat tabletów. Zgadzam 
się z Panem radnym Piotrem Rusieckim. Ostatni raz rozmawiałem dzisiaj na ten temat. Będą 
wymienione. Dostaliśmy je w spadku po byłej kadencji. Jak najszybciej myślę, że wymienimy, czyli 
urząd, no żebyśmy otrzymali nowy sprzęt, sprawny, bo faktycznie jest taki jaki jest. Dziękuję bardzo. 
Bardzo proszę Pani radna Joanna Zabłocka-Łudzeń.  
Kolejny mówca 
- Proszę Państwa, mam takie pytanie i jednocześnie rodzaj wniosku. Teraz po pięciu latach 
poprzedniej kadencji, na pewno z dużo większym zrozumieniem czytam budżet. Nie wiem, czy 
wszyscy radni się ze mną zgodzą, ale szczególnie ci, którzy są nowi, nie wiem czy są specjalistami od 
budżetu. Myślę, że dużo łatwiej byłoby nam budżet zrozumieć i zmiany w nim występujące, gdybyśmy 
zostali wyposażeni w taką bardzo uproszczoną instrukcję obsługi. To znaczy na przykład z informacją, 
że taki dział o takiej numeracji to jest np. nie wiem, gospodarka komunalna, czy załóżmy taki dział to 
jest sprawa edukacji. Łatwiej myślę, nie wiem. Ja sobie już radzę, tak? Ale nie wiem jak nowi radni. 
Nie wiem czy Państwo się na ten temat chcą wypowiedzieć. To jest taki wniosek, który możemy podać 
pod dyskusję, czy na jakiejś komisji. Nie wiem, czy nawet teraz. Albo szkolenie, albo byśmy dostali 
taką bardzo uproszczoną instrukcję obsługi, znaczy obsługi może to nie jest to słowo. Żeby zrozumieć i 
wiedzieć, żeby łatwiej szukać takiego działu, że nie jestem... No to jest dość męczące, tak? Szukanie w 
tych wszystkich tabelkach. Gdybyśmy mieli taką uproszczoną instrukcję właśnie obsługi budżetu, 
byłoby to dużo łatwiejsze. Szczególnie dla tych Państwa, którzy są nowi. Ewentualnie byśmy zrobili 
szkolenie, no to jest taki wniosek do dyskusji, albo szkolenie, albo taka uproszczona instrukcja. Tyle, 
dziękuję bardzo.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo, bardzo proszę o odpowiedź Panią Skarbnik.  
Kolejny mówca 
- Szanowni Państwo Radni, jak Państwo dostajecie projekt dotyczący zmian w uchwale budżetowej. 
Macie Państwo tam załączniki tabelaryczne dotyczące dochodów, dotyczące wydatków i te załączniki 
wskazują jaki jest dział, rozdział, paragraf. I tam jest również nazwa danego działu, rozdziału, 
paragrafu, czyli jest uzasadnienie treściowe, natomiast są tabelaryczne zestawienia przedstawiające w 
którym dziale, rozdziale i w którym paragrafie są, czy zwiększenie, czy zmniejszenie. Czyli w tych 
tabelach wszystko jest napisane, ale zawsze jest tak, że nowi radni mają szkolenia. Myślę, że pewnie 
to będzie zrealizowane. Ale jeżeli Państwo właśnie wczytacie się w te tabele tam, czy na przykład 
tabela wydatków majątkowych. Tam macie Państwo do zadania. Numer zadania i nazwę tego zadania, 
przed zmianą, zmiana, po zmianie. Także stąd możecie Państwo tutaj sobie wyczytać, który dział czego 
dotyczy, rozdział, paragraf. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Myślę, że przygotujemy się i zorganizujemy szkolenie dla nowej rady. Pan radny 
Paweł Stasiak.  
Kolejny mówca 
- Szanowni Państwo, ja mam taką właściwie prośbę, wniosek odnośnie protokołów, które będą się 
właśnie z pracy komisji i agent w ramach pracy tej komisji pojawiały, ponieważ no niektóre osoby 
właściwie zasiadają w kilku komisjach. Jest też kilku przewodniczących, którzy będą przewodniczącymi 
kilku komisji. Czy my moglibyśmy otrzymywać od urzędu albo od Biura Rady taką informację, czy to 
miesięczną, czy kwartalną np. odnośnie ilości brakujących protokołów za dany miesiąc pracy komisji, 



tak żeby można było to łatwo kontrolować i uzupełniać? Czekajcie.  
Kolejny mówca 
- I już tak, Panie Radny, tak. Myślę, że nie ma z tym problemu. Tym bardziej, że nie wiem czy stety, czy 
niestety w nowym statucie przyjętym w poprzedniej kadencji protokoły przygotowują pracownicy 
Urzędu Miejskiego w Łomiankach. Znając Panie być może krótko myślę, że będą to robić na bieżąco, 
za co im bardzo serdecznie w imieniu całej rady dziękuję.  
Kolejny mówca 
- Panie Przewodniczący, czyli będzie taka możliwość, żebyśmy na przykład na zasadach miesięcznych 
lub kwartalnych otrzymywali taką informację.  
Kolejny mówca 
- Tak, jak najbardziej. Tylko trochę inaczej sformułuję, że będziemy otrzymywali protokoły, a nie liczbę 
brakujących protokołów, bo nie wierzę, że taka sytuacja będzie miała miejsce. Wierzę w Biuro Rady, w 
kompetencje tych pań, więc myślę, że nie będzie takiej sytuacji.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Pan radny Wojciech Moryciński i muszę przeprosić Pana radnego, bo 
przekręciłem jego nazwisko kilkukrotnie. Dopiero teraz zwróciłem uwagę. Bardzo przepraszam Panie 
radny. Bardzo proszę.  
Kolejny mówca 
- Panie Przewodniczący, dziękuję za głos. Oczywiście nie ma problemu. Chciałbym się zwrócić do Pana 
radnego Rusieckiego i do Pańskiej wypowiedzi z ostatniej sesji inauguracyjnej. Proszę Pana, 
powiedział Pan, że otrzymał Pan prawie 1/3 głosów. I tą wypowiedzią troszeczkę nadwyrężył Pan tutaj 
inteligencję mieszkańców Łomianek i mieszkanek oczywiście, ponieważ proszę Pana zdobył Pan 
28,5%, natomiast 1/3 to jest 33,3%. Więc mam do Pana prośbę, że jakby może troszeczkę słabo Pan 
zaczął na pierwszej sesji. Mam prośbę w związku z tym, żeby Pan nie kontynuował tego trendu i 
szanował mieszkańców i mieszkanki naszego miasta, w tym również te 28,5 procent, bo myślę, że 
mim, że jest to troszeczkę mniej niż ta 1/3, to, to i tak jest to znaczący wynik dla Pana. Natomiast 
jakby, no gdyby miał Pan problemy, to tutaj mam akurat dla Pana prezent, który mam nadzieję, że 
Panu pomoże tutaj w barwach koalicyjnych tutaj z Halą Łomianki. I chciałem zapytać, czy teraz mogę 
go Panu przekazać, czy nie, ewentualnie po sesji?  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Proszę o wyłączenie mikrofonu i Pan Piotr Rusiecki ad vocem.  
Kolejny mówca 
- No bardzo dziękuję za prezenty. Bardzo się cieszę z każdego prezentu, który jest mi tutaj oferowany, 
więc to również i ten na pewno przyjmę. Natomiast chciałbym zwrócić uwagę, że ja powiedziałem 
wyraźnie słowo prawie, 30. Prawie, dodałem słowo tak, prawie. I jeżeli Pan by chciał sprawdzić w 
słowniku języka polskiego, co to znaczy, to proszę bardzo. Natomiast prezent za, no jak najbardziej 
proszę tutaj składać w każdej chwili. No także tylko tyle. Dziękuję bardzo.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Na pewno się przyda.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Pani radna Wanda Kuczera.  
Kolejny mówca 
- Witam Państwa serdecznie. Ja mam takie trzy wnioski, może na dzisiaj dwa, zobaczymy. Po pierwsze 
bardzo bym prosiła, bo tak jak widzimy już upłynęło prawie 3,5 godziny sesji, żeby punkt wnioski i 



zapytania mieszkańców przenieść na początku sesji, żeby iść tak dla mieszkańców powiem frontem, 
żeby oni nie musieli czekać teraz, żeby tak jak tutaj Pan czekał tyle godzin, żeby zadać jedno pytanie. 
To jest po pierwsze. Po drugie 7 maja wybieraliśmy radnych miejskich i radnych powiatowych. Tu 
mam przed sobą projekty uchwały np. Sulejówka, gdzie jest w projekcie uchwał wolne wnioski 
radnych, informacje radnych powiatowych, przepraszam. Pamiętam jeszcze swego czasu, jak w Radzie 
Powiatu był Pan Edward Wołyński, czy Pan Tadeusz Kordek. Dostawaliśmy takie sprawozdanie z pracy 
Rady Powiatu. Myślę, że dobrym byłoby to zwyczajem, że powiedzmy raz na kwartał byśmy takie 
sprawozdanie dostali. No i trzecią, trzecią taką, moim takim wnioskiem. W piątek odbyło się zebranie 
zarządów, Przewodniczących Zarządów Rad Osiedlowych i z radnymi, z znowu wybranymi. Ci radni, 
którzy byli na tym spotkaniu dowiedzieli się od przewodniczących, że na przykład jest bardzo słaba 
komunikacja między Przewodniczącymi Rad Osiedlowych, a radnymi. Tutaj były informacje, że 
przewodniczący rad osiedlowych zgłaszają projekty, pomysły do budżetu, które nie są później 
procedowane. I radni, którzy byli radnymi poprzedniej kadencji informowali, że oni w ogóle nie 
dostawali takich informacji, takich projektów uchwał. Nie widzieli tych, którzy przekazywali 
Przewodniczących Rad Osiedlowych. Myślę, że dobrym byłoby zwyczajem, żeby tą komunikację z 
radnymi, Przewodniczącymi Rad Osiedlowych i radnymi wzmocnić. Nie wiem czy po prostu 
informacje, które przesyłają Przewodniczący Rad Osiedlowych do burmistrza, do przewodniczącego 
też nie powinny być przesyłane na maila do radnych. To tylko tyle. Dziękuję bardzo.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Jeżeli mogę, to tak króciutko na ostatnie Pani pytanie. Jestem zdziwiony, dlaczego 
mówimy oczywiście o poprzedniej kadencji. Jestem zdziwiony dlaczego poprzednia Przewodnicząca 
Rady takiej informacji nie przesyłała do radnych. Dla mnie jest to obowiązek. Wszystkie pisma, które 
wpływają do Biura Rady czy do Przewodniczącego Rady tutaj dzisiaj Państwu deklaruję. Chociaż dla 
mnie to jest tak oczywiste, że te pisma jakby przychodzą dalej do Państwa.  
Kolejny mówca 
- Ja tylko dodam, że to przekazuję informacje, które na spotkaniu przekazali nam Przewodniczący 
Rady Osiedlowych.  
Kolejny mówca 
- Tak, rozumiem.  
Kolejny mówca 
- Tylko to przekazuję Państwu. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
- Nie chciałbym komentować jakby poprzedniej kadencji, jestem trochę zdziwiony. Z mojej strony 
deklaruję, że wszystkie pisma, które wpłyną nie tylko od Rad Sołeckich, czy Zarządów Osiedli, czy od 
mieszkańców, o wszystkich pismach będą Państwo niezwłocznie poinformowani, czy to drogą 
mailową, czy w formie papierowej. Ustalę to z Biurem Rady. Jeszcze na początku nie pamiętam co 
Pani radna... O kolejność porządku obrad bardzo proszę Pana Mecenasa.  
Kolejny mówca 
- Znaczy Szanowni Państwo, oczywiście jeżeli chodzi o kwes ę kolejności Państwo macie prawo to 
zmienić, natomiast to wymagałoby zmiany statutu. §33 aktualnego statutu określa jednoznacznie 
kolejność. Punkt pierwszy, otwarcie sesji. Punkt drugi, rozpatrzenie projektów i uchwał 
merytorycznych. Punkt drugi. Punkt trzeci, przedstawienie sprawozdania Przewodniczącego Rady i 
burmistrza z działalności między sesjami. Czwarty, wnioski i zapytania mieszkańców. Piąty, wolne 
wnioski radnych. W związku z tym przesunięcie i zmiana tej kolejności wymagałaby zmiany statutu.  
Kolejny mówca 
- Albo poddanie pod głosowanie pod Radę Miejską.  
Kolejny mówca 
- Proszę o wyłączenie Pani radna.  



Kolejny mówca 
- Zmiana statutu następuje w formie uchwały Rady Miejskiej.  
Kolejny mówca 
- Ale Rada może zmienić kolejność projektów uchwał, prawda?  
Kolejny mówca 
- Jeżeli mamy określone coś w statucie, to tylko to jest najważniejszy, najbardziej istotny, podstawowy 
dokument, którym kieruje się jednostka samorządu terytorialnego jako całość. Więc jeżeli chcemy 
zmienić coś, co jest jednoznacznie wyartykułowane w statucie, muszę zmienić statut.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. I jeszcze, bo umknęła mi tutaj informacja dla Pani radnej Kuczery. Oczywiście 
wystosuję takie pismo do radnych powiatowych z prośbą w imieniu Rady Miejskiej rozumiem, jeżeli 
nie usłyszę sprzeciwu, to w imieniu Rady Miejskiej, że mamy taką gorącą prośbę, żeby przynajmniej 
raz na kwartał przedstawiali nam sprawozdanie ze swojej działalności. O to chodziło, tak? Dziękuję 
bardzo. Bardzo proszę Pan radny Mateusz Krogulec.  
Kolejny mówca 
- To tak. Różowy kalkulator, bardzo fajny performance, ale to jeszcze bardziej można w sumie 
sprostować, bo to jest 28% ludzi, którzy oddali głos, a nie od wszystkich mieszkańców. Co nie zmienia 
faktu, że oczywiście ogromne gratulacje drugiej tury i tego wyniku. Na pewno jest to supermocny 
mandat radnego. Natomiast chciałem się odnieść Szanowni Państwo do tematu tabletów. Te tablety 
są chińskiej produkcji. Ja z założenia nie korzystam z chińskiej elektroniki. To po pierwsze. W Stanach 
Zjednoczonych w ogóle to jest nie do pomyślenia, żeby jakikolwiek organ administracji publicznej 
korzystał z tego typu sprzętu. Natomiast ja bym chciał zaapelować do Was wszystkich radnych, 
żebyście wpisali w wyszukiwarkę tablet.esesja.pl i zaoszczędzili te kilkanaście czy kilkadziesiąt tysięcy 
złotych z budżetu gminy i korzystali z własnych komputerów, które są najbezpieczniejszą formą pracy. 
Raz, że jest to sprzęt, z którego umiecie korzystać, przy którym czujecie się swobodnie. Dwa, że 
bateria nie padnie. Jak padnie, to kabel jest dużo dłuższy niż ten na tablecie. Poza tym jest dużo 
łatwiej wyszukiwać informacje, czytać na większym ekranie. Także ja mam taki apel, żebyście Drodzy 
Koledzy Radni pisemnie zrezygnowali z tego zakupu, no bo po prostu żal pieniędzy podatnika na 
kolejny tablet, który będzie gdzieś tam w szafie zalegał. Także jeżeli ktoś miałby problem, ja z chęcią 
pomogę. Ja pamiętam, że w poprzedniej kadencji były bardzo duże problemy. Wielokrotnie 
rozmawiałem z jednym z radnych, który był informatykiem, żeby pomagał innym radnym w tych 
kwes ach. On skutecznie nie pomagał, żeby pokazywać, że wszystko nie działa w gminie. Natomiast 
gdyby był jakikolwiek problem, to ja z chęcią zawsze pomogę. Natomiast jeszcze raz. Zaoszczędźmy 
pieniądze podatnika, korzystajmy z własnych prywatnych komputerów albo nawet z telefonu, bo ja 
jestem w stanie głosować całą sesję z telefonu. To jest super proste. Jakby ktoś chciał, pomogę. 
Dziękuję.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Pan radny Piotr Rusiecki.  
Kolejny mówca 
- Tak, bardzo dziękuję za różowy kalkulator, od razu się przydał. Otóż sprawdziłem na BIP-e Panie 
Burmistrzu informacje na temat Pani Beaty Duch-Kosiorek, no i znalazłem ostatnią informację o niej z 
2019 roku. I policzyłem na kalkulatorze waszym, jest 5 lat temu. Więc bardzo dziękuję. On już się 
przydał i bardzo bym prosił o udzielenie jednak informacji dlatego, że proszę pamiętać, że jednak ja 
występuję w imieniu mieszkańców. Zresztą nawet tutaj Państwo powiedzieli, że to jest silny mandat 
radnego. Chciałbym uzyskać taką informację tutaj na sesji. Chodzi o to jaka jest forma zatrudnienia? 
Dziękuję bardzo.  
Kolejny mówca 
- Ja pozwolę sobie pierwszy przed Panem Burmistrzem. Panie radny, ja też interesowałem się jaką 



funkcję pełni Pani Beata Duch Kosiorek naprawdę. Sprawdziłem. Jest na stronie Urzędu Miejskiego. 
Mogę to pokazać na telefonie i jest wpisane tam, gdzie jest kontakt do wszystkich pracowników i 
wymienieni są wszyscy naczelnicy. Odczytałem Naczelnik Wydziału Administracyjno-Organizacyjnego 
czy Gospodarczego, przepraszam jak przekręcam, Beata Duch-Kosiorek. Ja to osobiście sprawdzałem, 
bo też byłem zainteresowany. Na stronie Urzędu Miejskiego w kwadraciku kontakty, tam jest telefon 
do Pani Naczelnik i wszyscy naczelnicy, którzy pracują w urzędzie. Tak od siebie, przepraszam. Bardzo 
proszę Pan.  
Kolejny mówca 
- Czyli, czyli nie na BIP-e, a na stronie urzędu.  
Kolejny mówca 
- Na stronie urzędu, tak.  
Kolejny mówca 
- No właśnie, tu dlatego szukałem na BIP-e. Dziękuję bardzo.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję. Bardzo proszę Pan Burmistrz Tomasz Dąbrowski.  
Kolejny mówca 
- Potwierdzam, Naczelnik Wydziału Administracyjno-Organizacyjnego.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo, bardzo proszę Pan radny Krzysztof Wawer.  
Kolejny mówca 
- Szanowni Państwo, Szanowni Mieszkańcy, Panie Burmistrzu. Ja do Pana chciałbym się zapytać, 
wniosek taki mam, zapytanie. Czy to szkolenie to było wyjazdowe Panie Burmistrzu, czy Pan może 
teraz odpowiedzieć od razu? Czy to szkolenie było wyjazdowe tych samorządów? Było wyjazdowe. 
Bardzo dziękuję. To proszę Państwa, Panie Burmistrzu, ja poproszę o informację wydatkowania na 
szkolenie kwoty. Z jakiego działu była wydatkowana ta kwota na szkolenie? Proszę o podanie kwoty 
zakwaterowania w hotelu, z tym wyjazdowym i po prostu kwot podania do publicznej wiadomości też 
bardzo proszę i podanie radnym, i mieszkańcom. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
- Jeżeli Panu chodzi o zakwaterowanie w hotelu, to nie w tej kadencji to było. W tej było tylko, było 
szkolenie. Ale informacje oczywiście dostanie Pan na piśmie. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
- Dziękuję bardzo, dziękuję bardzo Panu Burmistrzowi, Panu radnemu. Dziękuję Państwu radnym. 
Zamykam II sesję Rady Miejskiej w Łomiankach. Dziękuję bardzo serdecznie za cierpliwych 
mieszkańców. 


